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REDNA IZDAJA!
Naslednja številka izide predvidoma v petek, 18. novembra 2011. 
Redakcijo zaključujemo 7 dni prej oz. do zasedbe prostih kapacitet.

Miran Kovačič
V zadnji tekmi za DP v 
Radizelu je imel težko 
nalogo, za osvojitev 
naslova je moral zma
gati na obeh dirkah. 
Uspelo mu je ravno to in 
postal je državni prvak!

Boštjan Vovk
Skupaj s partnerji, pod
jetjem GoodVear, je 
otrokom trebanjskega 
vrtca podelil 150 
odsevnih brezrokavni
kov, s katerimi bodo le
ti v prometu bolj vidni.

Janko Zakrajšek
Vzel sije čas in 
odgovoril na številna 
naša vprašanja glede 
reševanja reke Teme
nice. Bodo odgovorni 
prebrali intervju in 
končno reagirali?

Bi
P,..........

nagradna križanka fgliii
Nagrada: GPS navigacija 26 ----- ------------------

...

8. OKTOBRA SMO PRIČAKALI LEGLO! SPREJEMAMO REZERVACIJE MLADIČKOVI

BERNSKI
PLANŠARSKI PES
- EDEN NAJLEPŠIH PSOV NA SVETU

V leglu je pel samičk in trije samčki.

Mama:

BELLADONNA BONNV
(Kityia x Elton John degl Anhchi Mubni)

Bela Ima odlično telesno oceno In odlične 
rentgenske rezultate

Psarna Brugalska, Trebnje 
Pokličite: 040 358 358

ATHOS BERNIESHINE
(Dadaps Ceflma x Hamilton degh Antični Muhn)

Telesna ocena: odlično, 1. vzrejnl razred, 
leal karakterja: rentgenski rezultati:

razstavni uspehi:
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PIVNICA
Martin Derstvenšek s.p. 
Prelesje 34, Šentrupert 

Gsm: 041421259 
www.pivnica-as.si

Sprejemamo rezervacije za SILVESTROVANJE!!!

ODPRTO VSE DNI V TEDNU

OKTOBER
22.10. - ansambel ŠRANGARJI (sobota)
29.10. - ansambel LUB0 UŽMAH (sobota)
NOVEMBER
02.11. - ansambel DOLINARJI (sobota)
12.11. - ansambel BISERI (sobota)-MARTINOVANJE!
19.11. - ansambel VESELI DOLENCI (sobota)

Možnost rezervacij na 041/421-259!
VaMjeni na plen oE iiui glath!

12.11. - MARTINOVANJE s primorskim ansamblom BISERI

Za vas smo na lokaciji v centru Trebnjega v 
objektu Obmo čne obrtne zbornice odprli novo 

z izkušenimi geodetskimi strokovnjaki.

Izvajamo naslednje storitve:
- ureditev, obnova ali izravnava meje,
- vris objekta v kataster stavb,
- parcelacija,
- izdelava geodetskega načrta,
• zakoličba stavb in objektov,
- določitev zemljišča pod objekt,
- in druge sorodne geodetske storitve.

j

Bodimo aktivni - izognimo 
se zimskemu spanju!
Odločimo se za



VULKANIZERSTVO 
BOŠTJAN VOVK

TRGOVINA - HITRI SERVIS - VULKANIZERSTVO - AVTOOPTIKA - AVTOPRALNICA

www.vulkanizerstvo.si, e-posta: bostjan.vovk@siol.net

VELIKA PREDSEZONSKA IZBIRA 
ZIMSKIH PNEVMATIK M+S
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• NA ZALOGI VELIKA IZBIRA KOVINSKIH PLATIŠČ!
za vsa vozila Renault, Peugeot, Volksvvagen, Audi, Mercedes

||g) VULKANIZERSTVO 

|^) AVTOOPTIKA 

Ig AVTOPRALNICA

|g PREDELAVA VOZIL NA PLIN TRGOVINA

|g SERVIS VOZIL Ig) CHIP TUNINO

g PRODAJA MOTORNIH KOLES

07/3461441 • 031/204 333
VULCO CENTER, Boštjan Vovk s.p., Obrtniška ulica 4 (nasproti MC); TREBNJE
Delovni čas: 8-12 in 13-17, sob 8-12; Avtopralnica: 8-18, sob. 8-15, ned 8-12 (ob nedeljah v primeru slabega vremena zaprto!)



Komisija za urejanje okolja in oživitev 
trebanjskega mestnega jedra opredelila cilje

Kot smo že poročali, so v KS Trebnje ustano
vili tudi posebno komisijo, ki naj bi skrbela za 
oživljanje in ureditev mestnega jedra oz mesta 
Trebnje. Dne 20.9. 2011 seje Komisija za ureja
nje okolja in oživitev mestnega jedra v sestavi 
Dejan Smuk (predsednik), Andrej Šeligo, To
maž Zlobko, David Klarič, Ciril Doles in Peter 
Jevnikar(člani) sestala na l.seji.

Predsednik komisije Dejan Smuk je pojasnil, da 
je komisija ustanovljena z namenom ureditve 
okolja in oživitve mestnega jedra v mestu Treb
nje, saj so bile, po njegovem mnenju, te dejavnosti 
v preteklosti preveč zapostavljene. Tudi pred
sednik KS Trebnje mag. David Klarič je mnenja, da 
je potrebno mestu Trebnje vrniti družabno živ
ljenje, zato podpira ta prizadevanja in delo te komi
sije.

Dejan Smuk je predlagal, da se poleg obuditve 
družabnega življenja v Trebnjem, v naslednjih treh 
letih (komisija ima mandat do leta 2014) izpelje še 
projekte, ki so uresničljivi in ki najbolj tarejo naše

prebivalce. Ti projekti so:
• ureditev športnega igrišča pri OŠ Trebnje,
• ureditev tržnice,
• ureditev parka,
• idejna ureditev športno rekreacijskega in 

botaničnega parka ob Temenici,
• ureditev zelenih površin ter pohodnih poti
• organizacija prireditev.
Člani komisije so se strinjali s predlogom pred

sednika, da so navedeni projekti prioritetni in ures
ničljivi. Glede na to, da so člani komisije različnih 
strokovnih profilov so se dogovorili, da bodo do 
naslednje seje pripravili konkretne predloge reše
vanja navedenih projektov, opredelili pa so pro
blematiko vsakega posebej.

Ureditev Športnega igrišča pri OŠ Trebnje
Glede ureditve športnega igrišča (mimogrede, o 

tem smo na Cajtng.compisali avgusta letos)pri OŠ 
v Trebnjem je Smuk pojasnil, da je v bližnji pretek
losti sodeloval pri projektu ureditve nogometnega 
igrišča z umetno travo ter postavitve odbojnikov, 
mrež in osvetlitve. Danes, po le nekaj letih, je pa ig
rišče tako, da že kazi izgled okolice. Nekaj odboj
nikov manjka, večina mrež je raztrganih, smeti so 
vsepovsod... Po mnenju Smuka, je potrebno nujno 
pristopiti k sanaciji tega problema v celoti in sicer 
ne le z ureditvijo nogometnega dela igrišča, temveč 
celotnega igrišča, vključujoč igrišče za košarko, 
nekdanje igrišče za odbojko ter atletsko stezo. Da
vid Klaričje povedal, da je bil v avgustu sestanek z 
ravnateljem OŠ Trebnje z namenom rešitve pro
blemov glede vzdrževanja igrišča. Omenil je, da so 
težave s smetmi predvsem v času počitnic, ko igri
šče uporabljajo predvsem krajani, v času pouka pa 
je težava ob ponedeljkih, ko morajo učenci name
sto telovadbe najprej pobrati smeti.

Ureditev tržnice
Glede tržnice je ugotovljeno, da trenutno na trž

nici prodaja samo Ribarnica Tomaža Glivarja, os
tali objekti so prazni in neuporabni (zadnjijo je za
pustil sadjar). Smuk je pojasnil članom, da sije og
ledal objekte na tržnici od zunaj in od znotraj ter da 
je njegovo mnenje tako, da so v tako slabem stanju, 
da predlaga, da se takoj odstranijo, saj trenutno le 
kazijo izgled tržnice in celotne okolice v tem delu 
Trebnjega. Študent arhitekture Andrej Šeligo je po
vedal, da je sedanja lokacija tržnice neposrečena 
in da z urbanističnega vidika delovanje tržnice v 
prihodnje vidi ob domačiji Zupančič (za kioskom). 
Peter Jevnikar je predlagal, naj se zamenja funk
cija prostora med parkom in tržnico - tržnica naj se 
uredi kot park, saj se nahaja v čudoviti senci, park 
pa naj se uredi kot tržnica, saj je že sedaj ob sobo
tah tam kmečka tržnica. David Klarič je predlagal, 
da se v sodelovanju z Občino Trebnje, v prostor
skem načrtu predvidi lokacija tržnice, v Odloku o 
sejemskem in tržnem redu pa določi pravda pro
daje na prostem ter tako sedanjo prodajo iz različ
nih lokacij združi na eno primerno lokacijo v mestu 
Trebnje. Šmukje še mnenja, da je glede na lokacijo 
tu možno urediti atraktivno otroško igrišče, z novi
mi zelo atraktivnimi, modernimi in zabavnimi ig
rali (kot so prostorske plezalne mreže, 3D igrala, 
multišportna igrišča, blažilne varovalne podlage 
...), vse z namenom, da se otroke potegne iz stano
vanj kljub televizorju in računalniškim igram.

Ureditev parka
Nadalje je Smuk povedal, da se trebanjski park 

nahaja na centralni poziciji v mestu in je zato ide
alen, da se ga namensko uredi za izvajanje kultur
nih in ostalih družabnih prireditev v centru mesta. 
Zadnje (recimo kino na prostem) oragniziranepri
reditve v centru mesta dokazujejo, da mesto s tem 
zvečer dejansko zaživi. Predlagal je, da se v parku 
postavi lahka strešna konstrukcija (kot npr. Kri
žanke v Ljubljani), ki hi zagotavljala neovirano iz
vajanje prireditev v parku v vseh letnih časih in vre
menskih pogojih. (nadaljevanje na stran! 5)
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Z AVSENIKI
Si želite doživeti zimsko pravljico v naročju naših najvišjih pora oh veličastnih razgledih in legendarnih zgodbah ? Zgodbah, ki pripovedujejo o moči

duha in dvigujejo slovensko samozavest! Si želite ogledati idilični, prvi slovenski celovečerni film » V kraljestvu Zlatoroga« v pristnem okolju 
njegovega nastanka? Bi radi prisluhnili koncertu najbolj znanih Avsenikovih melodij v rodnem kraju Slavka in Vilka Avsenika? Se želite prepustiti 
čarobnosti živih jaslic nočnega ledenega kraljestva pod Triglavom - v edini tovrstni predstavi v Evropi?

Si želite na Dan samostojnosti vzeti čas zase in doživeti nekaj posebnega, neponovljivega - sredi krasot Domovine?

Dobrodošli! Čuka Vas veselo druženje, dobro počutje, filmska predstava, praznični koncert, gledališka predstava pod zvezdami, praznovanje Božiča 
in Dneva samostojnosti, raziskovanje malih gorenjskih krajev, nov navdih, morda pomembno spoznanje... In vse to v enem samem dnevu, ko boste z 
vlakom odpotovali v pričakovanj poln dan, ki Vam bo podaril srčno popotnico v prelomno leto 2012.

Zi

ODHOD POSEBNEGA VLAKA: Mokronog ob 6.00, Šentrupert - 6.03, Mirna - 6.07,
Trebnje - 6.17, Velika Loka - 6.23, Šentlovrenc - 6.27, Gaber - 6.30, Ljubljana - 7.20.

V tihem zimskem jutru bomo vstopili v toplino posebnega vlaka, ki nas bo ob krepkem potovalnem 
zajtrku popeljal na Gorenjsko. Na železniški postaji Lesce nas bo pričakal slavnostni glasbeni 
pozdrav prazničnega jutra in nam simbolno odprl vrata v zgodbo dneva.

Z avtobusi bomo nadaljevali pot v mistiko zimskega Bohinja. V Ribčevem lazu bomo ob spomeniku 
štirim srčnim možem, prvopristopnikom na Triglav, obeležili spomin na slovenska osamosvajanja 
Triglava skozi zgodovino in tako počastili Dan samostojnosti in enotnosti. Sprehod ob obali 
Bohinjskega jezera nas bo napolnil s svežim zrakom in dobro energijo bohinjskega zdravilnega 
prostora. Ob jezeru se bomo nato zapeljali vse do Ukanca, kamor se stekajo triglavske vode iz doline 

Sedmerih jezer. Slikovite podobe bohinjske starožitnosti se nam bodo odpirale tudi v Zgornji Bohinjski dolini, ko bomo vozili skozi znamenite, po 
stavbni dediščini in bogati zgodovini poznane vasi: Stara Fužina, Studor, Srednja vas in Bohinjska Češnjica.

V Bohinjski Bistrici si bomo ogledali dolgo pričakovani film »V kraljestvu Zlatoroga«, ki letos slavi SO.rojstni dan. »V kraljestvu Zlatoroga« je prvi 
(nemi, čmo-beli) slovenski celovečerni film, posnet 1.1931 in spada med igrano-dokumentame filme. Pestro dogajanje na platnu bo z občuteno avtorsko 
glasbo spremljal pianist Jure Dobravec, rojak režiserja Janka Ravnika. Film je živ spomenik časa med obema vojnama, ko so ljudje s prav takšno strastjo 
kot danes - odhajali v pogorje Triglava, iskat kraljestvo Zlatoroga.

Iz filmske preteklosti se bomo vrnili v sedanjost in popotovanje nadaljevali v malo, a slavno gorenjsko vas Begunje, rojstni kraj glasbenih legend 
Slavka in Vilka Avsenika. V Gostilni Pri Jožovcu nam bodo v veliki Avsenikovi dvorani postregli s prazničnim kosilom izbranih hišnih specialitet, kot 
se za tako pomemben dan spodobi. Z najlepšimi Avsenikovimi melodijami nas bo v prazničnem koncertu razveseljeval Ansambel Saša Avsenika, ki ob 
mentorstvu dedka Slavka in strica Vilka uspešno nadaljuje zgodbo Avsenikove glasbe doma in po Evropi.

Po uricah veselega slovenskega vzdušja v Begunjah se bomo odpeljali na Brezje, v slovensko 
narodno romarsko svetišče, kjer si bomo ogledali jaslice bratov frančiškanov, ki vsako leto znova 
navdušijo s svojo ustvarjalnostjo. Ob brezjanski baziliki domuje tudi Muzej jaslic, zgledna zbirka 
slovenskih tradicijskih jaslic in malih jaslic iz vsega sveta.

Zadnje poglavje bogatega dne nas čaka v Mojstrani, alpski vasici v vznožju očaka Triglava. Obiskali 
bomo žive jaslice v ledenem kraljestvu, evropsko posebnost, kjer za izdelavo ledu in prizorišča 
opravijo na tisoče mrzlih delovnih ur. V bližnjo sotesko se bomo odpravili po 300 m dolgi poti, speljani 
skozi ledne skulpture, mimo dvora Snežne kraljice, sobane snežnih viharjev, vodometa zimskega vrta, 
vrta belih vrtnic in čez brvi v veliko kristalno dvorano 20-50 m visokih zaledenelih slapov. Lepota, kije 
ni moč doživeti nikjer drugje! Na osrednjem prizorišču se bomo prepustili navdihujoči sodobni božični 
zgodbi z 22 igralci, ki govori o moči zaupanja. Bogato osvetljena nočna zimska kulisa, sporočilnost 
doživetij in pravljično okolje pod triglavskimi zvezdami - bodo odzvanjali v nas, ko bomo zapuščali ta 
čarobni prostor miru, ki nagovori male in velike.

Zjutraj bomo na vlak vstopili kot skupina, zvečer se bomo vračali - kot velika družina. Osrečujoči občutki medsebojne povezanosti nas bodo prevevali 
vso pot, ko bo vlak tiho brzel skozi zimski večer nazaj proti domu. Iz zvočnikov pa nas bo pobožala tista znana Avsenikova: Zvezde na nebu žare, upanje 
svetlo hude, kakor srebrno zvonenje pride naj lepši večer. V srci h je luč upanja, polni smo dobrih želja...

CENA na osebo: 67 EUR/odrasla oseba, 50 EUR / otrok z lastnim sedežem.

CENA VKLJUČUJE: prevoz s posebnim vlakom na progi Mokronog - Lesce / Jesenice - Mokronog, prevoz z avtobusom po programu; potovalni 
zajtrk na vlaku (sendvič, štrukelj, sadje, čaj in kava), praznično kosilo s hišnimi specialitetami v restavraciji Avsenik, večerni praznični prigrizek na vlaku; 
ogled filma V kraljestvu Zlatoroga z živo klavirsko spremljavo, praznični koncert Ansambla Saša Avsenika, ogled gledališke predstave Žive jaslice v 
lednem kraljestvu; nezgodno zavarovanje, strokovno turistično vodenje na vlaku in vseh avtobusih, pripravo in izvedbo izleta, DDV.

Avtorica in vodjaprograma: Maja Kos

INFORMACIJE in PRIJAVA: Maja, 040741 171, maja.zlatorog@gmail.com; Benjamin, 041 279585



Tudi Andrej Šeligo se je strinjal 
s tem predlogom in potrdil, da je 
že s svojim kolegi, trebanjskimi 
študenti arhitekture, debatiral o 
podobni rešitvi ureditve treba
njskega parka. Člani komisije 
so se strinjali, da se pristopi k iz
delavi idejne zasnove ureditve 
parka v celoti in določi smerni
ce za uporabo prostora v parku.

Idejna ureditev športno rekr
eacijskega in botaničnega 
parka ob Temenici,

Pristopilo se bo tudi k idejni 
rešitvi ureditve rekreacijskega 
in botaničnega parka ob reki Te
menici. Pridobili se bodo pogoji 
za takšen poseg oz ureditev (vo
darji, arheologi...) ter izvedlo 
natečaj za ureditev parka v smi
slu učne poti. Osnova bi bila 
označitev posebnosti Nature 2000 
(vidra, močvirska sklednica), označitev zgodovin
skih območij (mlini, bazen, perišča...) ter ureditev 
nabrežij reke - tudi za potrebe rekreacije. Idejna 
ureditev prostora ob Temenici naj bi se pripravila 
tako, da bi bila primerna za pridobitev Evropskih 
in državnih sredstev za urejanje naravnih parkov 
oz. botaničnih vrtov.

Organizacija prireditev - 
20 prireditev v letu 2012 ob 
20. obletnici mesta Trebnje

Podpora organizacijam 
prireditev bo omogočala, da 
se mestu zagotovi več kultur
nih in športnih dogodkov ter 
popestri življenje mesta. Smuk 
predlaga, da se v letu 2012, ko 
mesto Trebnje praznuje 20 let
nico, organizira simboličnih 
20 različnih prireditev, ki se 
oblikujejo iz zakladnice idej. 
Klarič je predlagal, da se v so
delovanju s Planinskim dru
štvom (PD) Trebnje pripravi 
pohodniško pot po obrobju 
mesta Trebnje. Ciril Doles, si
cer tudi aktivni član PD Treb
nje, se strinja s predlogom, saj 
so v planinskem društvu o tem 

Ureien’ že razmišljali, vendar predla
ga sodelovanje z vsemi društ

vi, ki že imajo svoje poti - Bara
gova pot, vinogradniška pot, pot Turističnega dru
štva..., zato predlaga, da se ideje posameznih dru
štev združijo.

Ureditev zelenih površin in urbane opreme
Po mnenju Smuka je osnovna podoba mesta raz

vidna tudi po urejenosti zelenih površin in urbane 
opreme, zato je potrebno pristopiti k strokovnemu 
reševanju vzdrževanja vseh javnih zelenih površin 
ter enotne podobe urbane in ostale opreme. David 
Klarič je povedal, da so člani Sveta KS Trebnje 
sprejeli sklep, da se Občino Trebnje zaprosi za 
mnenje, ali javne površine vzdržuje samo javno 
gospodarsko podjetje - Komunah Trebnje, ali je 
možno, da javne površine vzdržujejo tudi ostali, za 
to strokovno usposobljeni izvajalci.

Predlagano je tudi bilo, da se v pohodniško pot 
vključi Mah in Veliko jamo v Bukovju, zato bodo 
povabili na eno od naslednjih sej predstavnika Ja
marskega društva Novo mesto, da so dogovorijo o 
označitvi teh jam, ki sedaj niso označene, so pa zelo 
markantne in posebnost kraškega sveta. Peter 
Jevnikar in Tomaž Zlobko sta predlagala, da se ob 
kulturnem (Prešernovem) prazniku organizira po
hodna Vrhtrebnje, v smeri od Prešernove ulice, mi
mo Mercator centra, kjer se postreže s čajem. Sta
novalci Prešernove ulice vsako leto, za kulturni 
praznik, organizirajo pohod na Vrhtrebnje, zato je 
smotrno takšno tradicionalno in simbolično (Pre
šernov praznik - Prešernova ulica) podpreti. Na 
Vrhtrebnjem bi udeleženci dobili topli obrok.

Predsednik komisije je še evidentiral praznične 
dni v letu 2012, ko bi se odvijalo teh 20 prireditev

ob 20. obletnici mesta Tre-bnje, o čemer bodo kon
kretneje razpravljali na eni od naslednjih sej.

Člani komisije vabijo vse prebivalce Trebnje
ga, da se obrnejo na katerega koli člana komisije ali 
sveta KS Trebnje z idejami glede urejevanja na
šega mesta ali izvedbe prireditev oz idej za iz
vedbo prireditev. uu)

Trebanjski godbeniki 
drugi na festivalu 
koračnic v Mengšu

Članice in člani Občinskega pihalnega orkestra 
Trebnje so v soboto, 24. 9. 2011, sodelovali na 15. 
festivalu koračnic v Mengšu. Sodelujoče godbe so 
zaigrale po tri koračnice. Obvezna koračnica je bila 
skladba Primoža Kosca Naš jubilej, ki jc bila lani 
izbrana za naj slovensko koračnico leta 2010. Za
igrati je bilo potrebno še koračnico iz godbenega 
arhiva, ki še ni bila izdana pri kateri od glasbenih 
založb ter še eno po lastni izbiri. Trebanjski god
beniki so dosegli drugo mesto ter dobili pokal za 
najboljšo izvedbo koračnice iz godbenega arhiva.

Bravo, godbeniki!

/zberi pravilno, 
zapleši v Mesni šoli AKT

Prijave in informacije: 
www.plesniklub-art.com 
ali 041/244244

izkušeni plesni učitelji z licenco 
sproščen način učenja 
ugodne cene

Plesni tečaji v soboto, ZZAO^ZOllJ
začetni tečaj ob 17.30 
nadaljevalni tečaj 1 ob 19.00 
klubska stopnja ob 20.30

1

Plesni tečaji v nedeljo, 23.10.2011
- nadaljevalni tečaj 3 ob 15.30
- nadaljevalni tečaj 2 ob 17.00
- začetni tečaj ob 18.30
- klubska stopnja ob 20.00

CENA NA OSEBO: SOC
8 vaj po 90 minut

Plesni tečaji v ponedeljek, 24. oktobra 2011
- nadaljevalni tečaj 1 ob 19.00
- začetni tečaj ob 20.30
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PODEŽELSKI ŠOPEK

/d r oit\
Društvo za razvoj in oživitev Trebnjega

■ RAZGLEDNICE

Z veseljem vam sporočamo, da smo pravkar uspešno zaključili zli. fazo 
projekta »Trebanjski koš podeželski turistični šopek«, s katerim 
spletamo podeželski turistični šopek raznih cvetlic: kmetijstva, kulture, 
etnologije, naravne dediščine, kulinarike, enologije, čebelarstva, 
vinarstva, športa in rekreacije, umetnosti, skritih in že odkritih zgodb 
našega podeželja,...

Pred vami je prvi šopek, zagotavljamo Vam, da ga 
bomo negovali in nabirali cvetje našega podeželja še 
naprej. Šopki bodo bogatejši in še privlačnejši.

PRODAJNA MESTA »PODEŽELSKI ŠOPEK«
V okviru projekta smo vzpostavili tudi 10 ekskluzivnih 
prodajnih mest, kjer bo možno vsakodnevno kupovati 
dobrote našega podeželja. Na prodajnih mestih ne boste 
našti le lokalnih izdelkov in pridelkov, temveč tudi čudovite 
razglednice in promocijski material.

Prepričani smo, da bodo prodajna mesta 
vsem v ponos in velika promocija našega 
velikega potenciala - trajnostnega razvoja 
podeželja. Prodajna mesta bomo vsebinsko 
nadgrajevali in negovali.

Gostilna RAVNIKAR, ■ KZ Trebnje I INTERFLASH
ih | I TURIZEM, Irebni.

DEU bencinski servis,
M »kron -1

Na prodajnih policah lahko Izbirate med več 
kot 50 izdelki našega podeželja; različnih 
vrst moke, zrnja, rezancev, piškotov, peciva, 
medu .in medenih izdelkov, čajev, sokov, kisa, 
suhega sadje, svečk, čipk, vina, olja, žganih
pijač..... Na vseh prodajnih mestih in možen
nakup razglednic. Z nakupom iz polic 
»Podeželskega šopka« si lahko posladkamo 
dan in vsakodnevno dostopamo do domačih 
izdelkov naših kmetij za gospodinjstvo.

»PODEŽELSKI ŠOPEK« NAJBOLJŠA 
IN IZVIRNA IZBIRA ZA OBDARITVE!
Za vse vrste priložnosti; osebne praznike, 
obisk prijateljev, poslovna darila, za 
majhne pozornosti,... Ponosni lahko 
obdarite nekogavs tipičnimi in domačimi 
dobrotami Iz NAŠEGA podeželja. Zato so 
vse prodajne omare opremljene tudi z 
ekološkimi darilnimi vrečkami.



PREVOZI Z AVTOVLEKO
- prevoz vozil
- prevoz gradbene mehanizacije
- prevoz kmetijske mehanizacije (traktorjev, strojev, priključkov, baiirk,...)

- prevoz viličarjev
- prevoz ostalega tovora do 16 ton nosilnosti

VULKANIZERSKE STORITVE na Dobravi
■ prodaja in montaža pnevmatik vseh vrst in dimenzij za osebna vozila, 
traktorje, kmetijske stroje in tovorna vozila 

• prodaja aluminijastih ter kovinskih platišč
- elektronsko uravnoteženje (centriranje)
- sezonsko shranjevanje zimskih oz. letnih avtoplaščev in platišč

VELIKA IZBIRA mm PNfcVMATiK Ž£ XA 7A-OG. ?0

Na ZŠAM-ovem pikniku 
na Debencu Alojz Kašič 
najboljši med najboljšimi!

Na Dcbencu je v soboto, 17.09.2011, ob 15h 
potekal tradicionalni piknik ZŠAM-ovccv 
(Združenje šoferjev in avtomehanikov), katere- 
Sa seje udeležilo okoli 50 članov, kar je malo ma
nj kot polovica vseh.

V prijetnem okolju na Debencu, ki je sicer naj-

Pavel Jarc, predsednik ZŠAM Trebnje (levo) čestita Tonetu Udoviču, kije zmagal 
v pikadu, najboljši v skupnem scStevku pa je bil Alojz Kašič, drugi z leve.

bolj znan po tradicionalnem prvomajskem sreča
nju, so se ZŠAM-ovci najprej malo družili in izme
njavali mnenja, že kmalu po tem pa je pred člane 
stopil podpredsednik združenja Igor Skol, kije pri
sotne pozdravil in jim zaželel prijetno druženje. Po 
odličnem golažu in kalamarih ali čevapčičih in ne
kaj kozarčkih žlahtne kapljice so šoferji in avto
mehaniki pristopili k igram, pomerili so se namreč 
v streljanju z zračno puško, pikadu in zabijanju 
žebljev. Ravno slednja igraje bila tudi najbolj zani
miva.

Med tem časom se je srečanju na Debencu pri
družil tudi predsednik združenja Pavle Jarc, kije 
ob koncu, skupaj s podpredsednikom, kije bil tok
rat v vlogi sodnika in zapisnikarja, podelil nagrade 
najboljšim. Skupno je v omenjenih igrah tekmo
valo 17 tekmovalcev, najboljši izmed vseh pa je bil 
v skupnem seštevku - z enim prvim in dvema tret
jina mestoma - Alojz Kašič. Prijetno druženje 
ZŠAM - ovcev seje končalo okoli 22. ure. <ss)

REZULTATI:
PIKADO: 1. Tone Udovič, 2. Goran Smuk, 3. Alojz Kašič;

ZRAČNA PUŠKA: 1. Alojz Kašič, 2. Simon Krištof, 3. Tone Udovič; 

ZABIJANJE ŽEB1 JEV: I. Brane Lokar, 2. Marko Bale, 3. Alojz Kašič;

Kdo bo in kdaj
saniral naj večje črno 
odlagališče v občini?

Pred dobrim mesecem dni (08.09.2011) so iz Re- 
CO (Regionalni center za obveščanje) poročali o po
žaru na črnem odlagališču odpadkov, ki seje zgo
dil pri Malem Gabru. Dobili smo namig, da si je ta 
požar, predvsem pa črno odlagališče, vredno ogle
dati, zato smo v popoldanskih urah, ko je bil požar 
dejansko že pogašen, z vodičem obiskali kraj. Prav 
ste prebrali - z vodičem (kateremu so ob tej prilož
nosti tudi zahvaljujemo!!), kajti odlagališča odpad
kov oz. globeli, kjer seje nato razvil požar, ni lahko 
najti. Ja, kljub temu, da gre za površino cca 400m2. 
Bralce ob tej priložnosti obveščamo, da gre za ogro
mno globel, z ene strani celo zelo nevaren prepad 
(video 2 na Cajtng.com), zato naj bodo, v kolikor si to 
»znamenitost« ogledajo, zelo previdni.

Vsekakor pa bi k sanaciji črnega odlagališča mo
rala nemudoma pristopiti Občina Trebnje. Kot 
smo neuradno izvedeli, so lani, začasa vseslovenske 
čistilne akcije, globel oz. črno odlagališče malo pos
pravili, a za kaj več bi bila potrebna večja akcija, tu
di z delovnimi stroji, kajti tam se nahajajo celo karo
serije avtomobilov in ostali večji kosi železa, kakor 
tudi hladilniki, ogromno pnevmatik in drugih gumi
jastih izdelkov. Ko bi pospravili vse smeti, bi bilo 
potrebno - ekrat za vselej - zasuti globel. Se bo pri 
vrhu Občine našel kakšen ekolog, ki se bo zavzel 
za sanacijo verjetno največjega črnega odlagali
šča v občini? m

Popust na sončna očala pri plačilu z gotovino.
Akcija volja do 31.10.2011 oziroma do razprodaje zalog. 

Popusti iz različnih akcij se med seboj ne seštevajo.

Novo mesto 070 660 650 
Brežice 070 660 660

Optika Glasmaher Optika Glasmaher 
PE Novo mesto PE Brežice
Kettejev drevored 32 Cesta prvih borcev 20c 
8000 Novo mesto 8250 Brežice

pon-pet 9-19 pon pet 9-18
sob 9-13 sob 9-12

SLyX«5IV/\H(=7^.CZOIV«

info(S>glasmaher.com
007



Na tretjem srečanju skoraj 
200 sedanjih in nekdanjih 
vaščanov Slovenske vasi

SLOVENSKA VAS PRI ŠENTRUPERTU, 
18. september 2011 - Ob robu Slovenske vasi 
pred gostilno Vojnovič seje na tretjem srečanju 
vaščanov Slovenske vasi zbralo skoraj 200 se
danjih in nekdanjih vaščanov. Pobudnika sre
čanja sta Lojze Gregorčič in Anton Slak. Udele
ženci so odnesli domov tudi knjigo Slovenska 
vas skozi čas, kije nastala na pobudo Toneta Od- 
lazka, njen urednik pa je bil Lojze Podobnik.

O tovrstnem srečanju so zaradi nepoznavanja so
sedov in pomanjkanja druženja razmišljali že pred 
15-imi leti, prvič pa so se v Slovenski vasi srečali 
predlani. Udeležencev je vsako leto več, letos sko
raj 200.

Preti gostilno Vojnovič seje zbralo lepo število sedanjih ali nekdanjih 
vaščanov Slovenske vasi.

Med udeleženci srečanja je bila tudi Livija Bar- 
bo, hči zadnjega grofa v gradu Rakovnik Roberta 
Barba. Svojemu sovaščanu (v vasi ima že pet let 
pisarno) in domačemu županu Rupertu Goletu pa 
so vaščani ob okroglem jubileju izročili priložno
stno darilo. Več na www.cajtng.com! (cu

Tekaški tabor na Pagu
DTP Trebnje je letos organiziralo tekaški tabor v 

Novalji na otoku Pagu, kamor seje v četrtek, 15.

09.2011, podalo pet članov. Poleg gostiteljice Rozi 
Flisar, so se tabora udeležili še Jože Kastelic, 
Mirko Lavriha, Angelca in Bojan Vidmar ter 
Darinka Bregar. Cilj štiridnevnega tabora je bil, 
da se udeleženci čimbolj pripravijo na zadnje tek
me in bližajoči se Ljubljanski maraton, zato so se 
teka lotili sila resno in po predhodno sestavljenem 
planu, tekli tudi do trikrat dnevno. V štirih dneh so 
tako pretekli preko 90 km. Kljub temu so še vedno 
našli čas za kopanje in sončenje na prečudovitih 
plažah. Tudi lačni niso bili, saj so uporabili vse svo
je kuharske sposobnosti. Dan so ponavadi zaklju
čili s sprehodom po mestu Novalja. Imeli so se zelo 
lepo, tako da se že veselijo naslednjega tekaškega 
tabora, za organizacijo in gostoljubje pa se v imenu 
vseh soudeležencev še enkrat zahvaljujejo Rozi.

Uk)

največ novic iz naših krajev

cajtng.com

Pri Ribicah pekli krompir, 
jabolka, kostanj in koruzo

Ob tednu otroka v vrtcu Trebnje vsako leto za ot
roke pripravimo raznovrstne dejavnosti. Letošnje 
geslo Tedna otroka se glasi »Podiva s knjigo v 
svet«. V okviru oddelčnega projekta Naša hrana 
smo sc na roditeljskem sestanku dogovorili, da bo
mo pekli krompir, jabolka, kostanj, koruzo, ... 
Naš namen je bil otrokom približati domačo hrano, 
saj v tem času živimo prehitro, tempo življenja nam 
ne dopušča vedno zdravo prehrano, in vse preveč 
se poslužujemo konzervirane, kupljene hrane. 
Otrokom smo želeli pokazati, kako smo mi kot ot
roci pekli hrano, katero smo pridelali doma.

Tako smo se dobili v torek, 4.10.2011 ob 16. uri 
na travniku pri enoti Ostržek. Dva očeta sta že pred 
začetkom srečanja poskrbela za ogenj, mamice pa 
so poskrbele, da naši želodčki ne bi bili prazni. Pri
nesle so krompir, koruzo, jabolka, kostanj ter na
pekle nekaj dobrot. Na pikniku smo se imeli lepo, 
kar je videti tudi na sliki. Otroci so pri peki uživali 
in z veseljem pojedli, kar so si spekli.

Strokovni delavki se zahvaljujeva staršem za 
sodelovanje pri organizaciji in za udeležbo na sre
čanju. fBripiln in Simnna)

Očetje so poskrbeli za ogenj, mamice za dobrote.

STANOVANJSKA SOSESKA "RIMSKI DVORI"
MOŽEN NAKUP ALI NAJEM TAKOJ! PRIDITE IN SE PREPRIČAJTE!!

f Vljudno vabljeni na DAN ODPRTIH VRAT, ki bo v 
PETEK, dne 21.10.2011, od 13.00 do 17.00 ure.

Nova soseska Rimski dvori je zgrajena na odlični lokaciji ob Rimski cesti v Trebnjem 
(nasproti gasilnega doma), v neposredni bližini centra mesta, šole, vrtca, zdravstvenega 
doma, občine,.. Sodobna arhitektura objektov, energetska učinkovitost in funkcionalna 
razporeditev prostorov v posameznih stanovanjih bo omogočala visoko kakovost 
življenja in zadovoljstvo bodočih stanovalcev. Vsa infrastruktura je na dosegu roke.

V PRIMERU ODKUPA V ROKU ENEGA LETA, SE 50% VPLAČANIH 
NAJEMNIN ODŠTEJE OD GLAVNICE, V ROKU DVEH LET PA 30%.

PRODAJA NEPREMIČNIN: Poleglega vam nudimo posredovanje 
pri nakupu, prodaji, najemu, oddaji in strokovno svetovanje 

vaših nepremičnin. Pokličite 041229 088.
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Mizarstvo
STROJNO ROBUENJE S PREDREZKARJI IN 

RONDOMATOM 0,70€/m

MIZARSTVO

Andrej Gospodaric s.p., Obrtniška ulica 31, Trebnje
MIZARSTVO: 041966 661 - TAPETNIŠTVO: 031882 686

www.informacija.net/tapetnistvo-mizarstvo-agoles

- izdelava pohištva (kuhinje, vrata, dnevne sobe,...)
- izdelava in prenova sedežnih garnitur, 

kuhinjskih kotov in stolov
- vrtno pohištvo, dekorativne blazine, tabureji
- izdelava in prenova blazin v prikolicah in avtodomih
- tapeciranje vrat

Tapetništvo
SE PRIPOROČAMO!

Trebanjec Janko Lovše z 
novim slovenskim 
rekordom zmagal v 
Avstriji!

V nedeljo, 2. oktobra 2011, je v Avstriji spet 
potekalo tekmovanje, kjer sc pomerijo tekmo
valci z najtežjimi bučami. Najtežjo je v Avstrijo 
pripeljal naš Janko Lovše, čigar buča je tehtala 
kar 550 kg, kar je tudi nov slovenski rekord. 
Drugo mesto je osvojil Avstrijec Thomas Puch- 
ner, ki je na prizorišče pripeljal 506kg težko bu
čo, kar je rekord Avstrije, tretje mesto pa je za
sedel ravno tako Avstrijec Christoph Schicder s 
424kg težko bučo.

»Spet sem presenečen, na srečo tudi tokrat pozi
tivno. Po mojih meritvah bi naj buča tehtala okoli 
470kg, a sem, glede na prejšnjo bučo, ki je ravno 
tako tehtala več, kot so pokazale meritve, pričako
val kakšen kilogram več. Številka 550kg pa me je 
res prijetno presenetila«, je po tekmi za Cajtng po
vedal Janko in nadaljeval, da ga sedaj čaka le še 
zaključno tekmovanje, veliko finale, ki bo ta vi
kend v Nemčiji. » Tu se zberejo najtežje buče v Ev
ropi. Lani sem zasedel 16. mesto, a sem imel dosti 
lažjo bučo. Vem, da bo konkurenca huda, prve buče

Čestitke zmagovalcu, našemu Janku Lovšctu s strani povezovalca programa

bodo tehtale preko 700kg, a vseeno upam na uvr- 
stitevokoli 10. mesta«, je še za Cajtng.com povedal 
slovenski rekorder Janko Lovše.

Mimogrede, če bi imel lani 550kg težko bučo, bi 
končal na 5. mestu. Kako bo pa letos?

Preverite na www.cajtng.com! (gi)

Člani Miles of Mistery 
obiskali trebanjski prestiž, 
Gostilno Rakar!

Bralec nas je obvestil, da sc mora v Gostilni 
Rakar na Ponikvah pri Trebnjem dogajati ne
kaj hudo prestižnega, saj da je tam opazil veliko 
avtomobilov, menda okoli 50, med katerimi so 
bile same prestižne znamke, Aston Martini, Por
scheji, Ferrariji, Jaguarji, itd. Odhiteli smo na 
kraj dogodka...

Naše kraje so zahvaljujoč gostilni Rakar obiskali Člani organizacije Miles of Mistery.

In opazili natanko to, kar je opazil bralec. Po ne
kaj posnetih fotografijah smo se odpravili v Ra
karjev hram kulinaričnih užitkov in lastnika Bošt
jana Rakarja povprašali po prestižnih gostih.

»Res je, lastniki teh vozil so pri nas. Gre za člane ni
zozemskega združenja oz. organizacije Miles of 
Mistery, ki se takole, brez nekega posebnega cilja, 
odpravijo po Evropi, njihovo popotovanje pa traja 
okoli 10 dni. Ima pa njihovo popotovanje tudi hu
manitarno noto, saj menda že sama startnina, ki 
gre v dobrodelne namene, znaša okoli I.000€. Slo
venijo bodo, kot sem seznanjen, prečkali v tranzitu, 
ustavili bi se naj le pri nas, tu pa dobijo napotke, 
kam jih bo pot vodila nadalje«,je povedal Rakar.

Prestižni avtomobili na desni strani parkirišča, kmalu pa so prišli tudi 
ostali, ki so zasedli levi del. Več slik na www.cajtng.com!

Gostilna in prenočišča Rakarje definitivno veli
ko ime ne le za Trebnje, pač pa tudi za Slovenijo, pa 
smo bili vseeno firbčni, kako to, da so sc pri njih 
ustavili tako prestižni gostje. »Z obiskovanjem 
raznih seminarjev in ob raznih srečanjih se nave
žejo vezi, ki v gostinstvu veliko pomenijo. Tem gos
podom ni do iskanja nekega prestižnega lokala, že
lijo le, da nekje ob poti pojedo nekaj kvalitetnega. 
In ko so omenili, da bodo prečkali Slovenijo, so jim 
evropski gastronomi predlagali nas«, je povedal 
Boštjan Rakar, ki je še dejal, daje na obisk pre
stižnih gostov ponosen.

Za konec je naš sogovornik dodal, daje svojim 
gostom ob gostinskih storitvah ponudil tudi noči
tev, a so se ga odrekli, saj da člani združenja vedno 
potujejo skupaj, pa tudi spijo v istem objektu, toli
ko prenočišč na enem mestu pa mesto Trebnje žal 
nima. („)

d.o.o.

- IZDELAVA STROJNIH OMETOV, TLAKOV (estrihov) 
-VSE VRSTE FASAD
- ADAPTACIJA PO KONKURENČNIH CENAH
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Grm pričakal državnega 
prvaka Mirana Kovačiča!

V nedeljo, 25.09.2011, je v Radizelu pri 
Mariboru potekala zadnja dirka letošnje sezone 
v motokrosu, kot smo že poročali, pa je ravno 
tam postal državni prvak v kategoriji do 85 ccm 
naš mladi tekmovalec Miran Kovačič.

Mirana so v domači vasi Grm na dvorišču pred 
domačo hišo pričakali številni prijatelji in sosed
je, ki so bili tudi pobudniki, da se ga pričaka oz. da 
se mu pripravi dobrodošlico. Miran seje z avtodo
mom, v katerem so bili njegov oče, mama, brat in 
bratranec, vrnil okoli pol deste zvečer, kjer je že 
bilo pestro...

»Glede na to, da je Grm majhna vas, seje zbralo 
kar lepo število vaščanov«, je uvodoma povedala 
mama Andreja in dodala: »Slišalo se je glasno na
vijanje in vzklikanje, pri vsem tem pa so si vaščani 
pomagali z navijanjem raznih trobil in harmoniko.

Nekateri so v rokah imeli transparente in slovensko 
zastavo, soseda Andrejka pa je celo ekipo poškro
pila s šampanjcem« povedala Miranova ma
mica, medtem pa seje slavju pridružil tudi Miran, 
kijev roke vzel harmoniko ter zaigral par domačih, 
s tem pa pokazal, da ni le dober motokrosist, tem
več tudi harmonikar.

Trebanjec Mitja Svet 
postal balkanski 
viceprvak v skoku v 
višino med veterani

V Domžalah se potekale 21. Balkanske at
letske veteranske igre (BAVI), kjer je nastopilo 
preko 600 atletov iz 10-ih držav, med njimi je 
bilo tudi več kot 200 Slovencev.

Šport in rekreacija sta v današnjem času izred
nega pomena in podatek, da tako veliko število 
veteranov še vedno tekmuje na mednarodnih tek
movanjih priča o tem, da šport po 35. letu starosti 
še vedno živi. Športniki smo lahko vse življenje in takšne športnike je potrebno občudovati ter jih vz
podbujati. BAVI seje udeležil tudi naš someščan Mitja Svet, sicer po rodu ne Trebanjec, tu pa živi že 
skoraj 20 let, kije v svoji kategoriji (M40) postal balkanski viceprvak v skoku v višino. V hudi konku
renci sta z zmagovalcem, predstavnikom Srbije, preskočila zelo dobrih 178 cm, vendar je zaradi ene 
poprave manj zlata medalja odšla v Srbijo. Tretje mesto j e zasedel predstavnik Romunije.

Mitja Svet je preskočil letvico, ki je bila dvignjena na 17Kun, zaradi ene poprave 
več pa je zaostal za Srbom in postal podprvak Balkana v skoku v višino.

Tudi v naslednjem letu bo na programu kar nekaj domačih in mednarodnih veteranskih atletskih tek
movanj, držimo pesti, da nas Mitja preseneti s še kakšnim dobrim rezultatom. Vsekakor bomo poročali 
...Čestitke, Mitja! Da)

Slavje je trajalo pozno v noč, saj so se prisotni ob 
harmoniki tudi zavrteli. Pomembnega dogodka se 
žal ni udeležil nobeden izmed znanih osebnosti.

Miranov naslov državnega prvaka je do sedaj 
prvi, vsekakor pa upa, da ni zadnji. V petih letih tr
dega dela, odrekanja, kar nekaj težkih poškodb, 
mnogo prevoženih km, je do tega uspeha enostav
no moralo priti, a je bila pot vse prej kot lahka. 
Pred radizelsko tekmo je bil Miran na drugem me
stu in naslov državnega prvaka sta mu prinesli le 
zmagi na obeh tekmah. In ravno to mu je tudi us
pelo. »Cela ekipa je upala na naslov, verjela pa ni, 
kajti pred zadnjo dirko je bil v zaostanku 4 točk. Na 
srečo mu je uspelo zmagati na obeh tekmah! Vese
lje in emocije so prišle na piano, vriskanje, skaka
nje, objemanje in solze«, je še svoje videnje sino
vega uspeha opisala mama Andreja, ki je dodala,

da sta oba z možem Miranom na sina, kakopak, po
nosna.

V naslednji sezoni bo Miran tekmoval v višjem 
razredu, MX 250, njegov cilj pa je doseganje čim 
boljših uspehov. »Pavze ne bo veliko, ker bo po
trebno izkoristiti lepo vreme v letošnjem letu za tre
niranje«, je še dodala mama Andreja. Prepričani 
smo, da ga bo uspel trener Jaka Može, tudi sam 
nekoč izvrsten motokrosist, sicer pa Miranov vzor
nik, dobro vpeljati v višji razred in da bosta že v 
kratkem spet krojila sam vrh motokros lestvic.

Za konec se je Miran, preko svoje »PR-ovke« 
(mame Andreje) zahvalil vsem domačim, spon
zorjem, in zvestim navijačem, ki ga spremljajo na 
tekmah, ni pa pozabil niti na medije, ki poskrbimo, 
da so njegovi rezultati objavljeni. m

Pleskar, Igor Agnič s.p. 
Podjetniška ulica 4, Trebnje 
Tel.: 07/3461-680,041/401-605 
Del. čas: 7h - 18h, sob. 7h-12h, 

ned in prazniki zaprto

Pleskar je za barve car!
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Pozdrav Sarajevu iz 
Mirne

Kulturna sekcija Društva upokojencev Mir
na prireja več vrst prireditev, ena izmed njih pa 
je tudi "Pozdrav z Mirne", v okviru katere poš
ljemo pozdrav z Mirne kraju, katerega obišče
mo. Tokrat smo poslali pozdrav Sarajevu. Od 
18-ih tovrstnih prireditev jih je bilo dvanajst v 
raznih slovenskih krajih, šest pa izven meja na
še domovine. Pred Sarajevom smo bili namreč v 
Pragi, Salzburgu, Monoštru, Šibeniku in na Re
ki.

Tokrat je Tone Kotar (desno) s kolegi poslal pozdrav iz Mirne Sarajevu.

V Sarajevu smo v soboto, 10. septembra, pripra
vili prireditev s slovenskim kulturnim društvom 
Cankar oz. njihovim Mešanim pevskim zborom 
Carmina Slovenica. Z naše strani je nastopil Me

“Bosansko bioenergijo" so spoznali tudi v Bosni

šani pevski zbor društva upokojencev Mirna, Moš
ki pevski zbor društva upokojencev Mirna s harmo
nikarjem Simonom, literarna skupina Vezi in ig
ralska skupina, ki je nastopila s svojo uspešnico 
(nad 50 ponovitev) Bosanska bioenergija. Kot že 
večkrat do sedaj smo povabili medse tudi Folklor
no skupino Nasmeh, ki deluje v okviru UTŽO 
(Univerze za tretje življenjsko obdobje) Trebnje.

Dobro obiskana prireditev je lepo uspela. Prišli 
so tudi z našega veleposlaništva, pa tudi pripadniki 
naše vojske, ki so na mirovni misiji v Sarajevu. Na 
poti domov smo se na skupnem kosilu srečali še s 
člani zbora Slovencev v Banja Luki. Dogovorili 
smo se, da njih obiščemo naslednje leto.

Sicer pa oba ta zbora prideta k nam na obisk na 
našo 20. prireditev Za Mimo z ljubeznijo, ki bo v 
petek, 15. junija 2012. Če nas seveda Bog preživi in
Smrt potrpi! rrcksl Tone Kolar: Foto: Janez Rankell

Gl_/X<SIVyXH<=7^
OPTIKA

Popust na sončna očala pri plačilu / gotovino.
Akcija velja do 31.10.2011 oziroma do razprodaje zalog. 

Popusti i/ različnih akcij sc* med seboj ne seštevajo.

Novo mesto 070 660 650 
Brežice 070 660 660

Optika Glasmaher Optika Glasmaher 
PF Novo mesto PE Brežice
Kettejev drevored 32 Cesta prvih borcev 20c 
8000 Novo mesto 8250 Brežice

pon pet 9-19 pon pet 9-18
sob 9-13 sob 9-12

SU^SIVA.HGFR.CZOIV'

infotptglasmaher.com

DRSC meni, daje za 
krožišča odgovoren 
DARS, DARS pa, daje 
za to zadolžen DRSC!

Bralca Martina Megliča, sicer člana 
Društva vinogradnikov Trebnje, zanima, kdo 
je lastnik krožišča v Češnjevku, saj da želi, 
skupaj s svojimi društvenimi kolegi, krožišče 
urediti.

»Ko smo bili na izletu po Avstriji, smo videli, 
kako lepo se da urediti krožišča. Ko smo se vrnili 
domov, smo se odločili, da tudi sami poskusimo 
sodelovati pri urejanju krožišča, odločili smo se 
za tega pri Češnjevku«, je uvodoma povedal 
Martin, nato pa nadaljeval: »Ko smo iskali last
nika, smo bili tako na DRSC-ju, kot tudi na DDC- 
ju in tudi CGP-ju. Vsak je kazal na drugega, zato 
še dandanes ne vemo, kdo je lastnik tistega kro
žišča oz. s kom se je sploh potrebno dogovarjati 
za urejanje le-tega«.

Znani trebanjski gostinec je še dodal, da bi kro
žišče seveda uredili lično, nekako v vinskem 
stilu, saj so tam naokoli vinske gorice. Nas pa je 
ob tej priložnosti poprosil, če lahko mi poskusi
mo najti odgovorno institucijo. Pa smo poskusili!

»Ker se je v Trebnjem razvnela razprava glede 
ureditve novonastalih krožišč na V in Zpriključku 
avtoceste (Štefan in Češnjevek), vas vljudno pro
simo, če nam na kratko opišete postopek prido
bivanja potrebnih dovoljenj in soglasij za uredi
tev teh dveh krožišč«, seje glasilo naše vpraša
nje, katerega smo že v začetku septembra naslo
vili na DRSC, po slabih dveh tednih pa dobili

minit Megliču ni uspelo izvedeti, na koga seje potrebno obrniti, če želijo 
:diti krožišče. Pa tudi nam ne. A bomo poskusili Sc enkrat...

odgovor. » V zvezi z vašim vprašanjem, ki se na
naša na ureditev novonastalih krožišč na V in Z 
priključku avtoceste (Štefan in Češnjevek), vas 
obveščam, da investicijo na navedenih križiščih 
vodi družba DARS d.d., zato vam predlagam, da 
se z vprašanjem obrnite na njih«, je zapisal To
maž NVillenpart, vodja investicij na DRSC-ju.

Pa smo se z istim vprašanjem takoj obrnili na 
DARS, danes pa dobili kratek odgovor: »Spo
ročamo vam, da obe krožišči vzdržuje Direkcija 
Republike Slovenije za ceste (DRSC). Predlaga
mo vam, da vprašanje naslovite na to instituci
jo.«

Po natanko 20-dnevnem »raziskovanju« smo 
torej ugotovili, da DRSC meni, da je za krožišča 
odgovoren DARS, DARS pa, da je to v domeni 
DRSC-ja. Kaj smo torej izvedeli?? Popolnoma 
nič. Želeli pa smo izvedeti le - kakšen je posto
pek pridobivanja potrebnih dovoljenj in soglasij 
za ureditve krožišč!

Spomnimo, bralec Srečko Falkner je predla
gal, ko je debato o krožiščih sprožil Andrej La
zar, da bi ga uredili z izdelki likovnih samorast
nikov, o krožiščih pa so, kot so nas obvestili, že 
maja letos, torej nekaj mesecev pred vsemi, raz
mišljali tudi v DROT-u (več na Cajtng.com).

Tudi ta primer za nas ni zaključen in ga bomo 
spremljali naprej! Nekako moramo izvedeti - 
kdo nam bo dal dovoljenje, da začnemo urejat' 
križišča, ki so nam v sramoto, namesto da bi se 
skozi njih promovirali ... Če se že odgovorni ne 
zmenijo za to... 1*0

Komentar našega bralca na www.cajtng.com:
zeco: Za primer krožišča pri Štefanu lahko po

vem, da zadeva formalno še ni urejena (objavlje
na v uradnem listu), zato krožišča DRSC še nima 
registriranega v svoji evidenci. Ravno tako cele 
AC mimo Trebnjega. Zato DRSC meni, da kroži
šče ni v njihovi odgovornosti. DARS pa enako... 
Dejstvo pa je, da je krožišče del AC (priključek), 
ravno takoje še priključek tisti del ceste, ki gre od 
krožišča proti Trebnjemu - do prvega križišča. Če 
se peljemo v obratni smeri - proti krožišču, je v 
križišču vidna tabla prepovedan promet za kolesa 
z motorjem. Za krožišče pri Štefanu je sigurno 
odgovoren DARS, tojedejstvo, saj je del AC prik
ljučka, tudi če ni še pike na i. Promet tam že pote
ka in tudi zimska služba že deluje. Torej bi dovo
ljenje moral dati DARS. Takih primerov je kar ne
kaj v Sloveniji, ko še ni urejenega stanja, promet 
po držanih cestah pa poteka.
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Otroci Vrtca Trebnje pri 
Vulkanizerstvu Vovk prejeli 
odsevne brezrokavnike

Podjetje Vulco, vulkanizerstvo, Boštjan Vovk 
s.p. iz Trebnjega je minuli ponedeljek v sodelo
vanju s kranjskim podjetjem Goodyear Dunlop 
Sava Tircs poskrbelo, da so naši najmlajši sok- 
rajani, vrtičkarji Vrtca Trebnje, dobili nekaj 
koristnih napotkov o prometu, prometnih zna
kih, obnašanju v prometu, nevarnostih, ki nanje 
prežijo itd. Otroci, ki obiskujejo Vrtec Trebnje, 
so tega dne prejeli tudi odsevne brezrokavnike, s 
katerimi bodo v prometu bolj vidni, posledično 
pa tudi bolj varni.

Okoli 150 otrok, ki obiskujejo Vrtec Trebnje, je v 
ponedeljek okoli 9.30 ure prišlo pred poslovne pro
store Vulkanizerstva Vovk, kjer so jih prijazno 
sprejeli zaposleni v tem podjetju, skupaj z anima

Najprej teoretični del, tudi z nekaj razgibalnimi vajami, potem pa je sledil praktični 
del na poligonu.

torji. Najprej je za vse skupaj ob glasbeni sprem
ljavi potekal teoretični del, nato pa so otroci svoje 
pridobljeno znanje uporabili v praksi, na za ta na
men postavljenem poligonu. Medtem, ko so se eni 
še učili teorije, drugi pa prakse, so ostale skupine 
lahko uživale v delavnicah, vse pa je bilo seveda 
posvečeno varnemu udejstvovanju v prometu.

»Tudi nam pomeni varnost otrok, kakor tudi os
talih udeležencev v prometu, zelo veliko, zato smo z 
veseljem pristopili k projektil naših poslovnih par
tnerjev. Varnost v prometu je zelo pomembna, kajti 
le majhna nepazljivosti je lahko usodna, zato ob tej 
priložnosti pozivamo vse udeležence v prometu, ta
ko pešce, kot tudi voznike, naj bodo na cesti vedno 
pozorni«, je za Cajtng danes povedal direktor tre
banjskega podjetja Vulco Boštjan Vovk.

Podjetje Goodyear Dunlop Sava Tires v okviru 
projekta 'Goodyear ambasador varnosti' podeljuje 
odsevne brezrokavnike, ki povečujejo vidnost in

Kar 150 otrok je dobilo odsevne brezrokavnike, s pomočjo katerih bodo bolj vidni.

varnost v cestnem prometu. Tokrat sojih tako pre
jeli otroci vrtca Trebnje, do sedaj pa so podelili že 
okoli 30.000 odsevnih brezrokavnikov. m

Ne med in mleko, v 
Mokronogu seje cedil 
jabolčni sok!

V Mokronogu je drevi prišlo do nesreče oz. 
bolje rečeno - neljubega dogodka. Okoli pol sed
me ure zjutraj seje, kot nam je sporočil bralec, 
kije tudi poslal fotografijo, na prikolici kamio
na s prikolico odprla stranica in po trgu se je 
raztreslo pol prikolice jabolk, tega bi naj bilo 
kar okoli 500kg.

Promet je kljub jabolkam na cestišču potekal 
naprej, vozila so pač vozila po sadežih. Voznik ka
miona je nato ob pomoči otrok, krajanov in Cest
nega podjetja pospravil jabolka s ceste, nakar so 
prišli tudi gasilci PGD Podbočje, ki so nastali ja
bolčni sok sprali s ceste.

Jabolka so bila, kot trdi bralec, po cclcm trgu, vse od cerkve do Dcua v dolini.

Če ste bili tudi vi priča zanimivemu dogodku,
nam pošljite fotografijo in sporočite nekaj stav
kov! HvalabralcuB.K.! Igo

080 73 00
Brezplačna telefonska številka 
za dostavo gospodinjskega, 
pogonskega ali
tehničnega PLINA jjrjjVlpIili

Mi pripeljemo, Vi varčujete.

POGREERE JR 
P0K0PRUŠKE 
ST0RJTVE

0KLEŠER
Rudimo vam vse storitve na enem mestu 

in se trudimo biti najboljši in najugodnejši.

Ohlešen d.o.o.. K Roku 26. Rovo mesto; Tel.: 07/33 70 200 - non stop

V vasi Tržišče se nahaja Gostilna Jelen Malus, kjer Vam 
nudimo kulinarične dobrote pripravljene na način naših babic
(kmečke pojedine, divjačinske jedi, slavnostna kosila...... ). V
Malkovcu, ki mu pravimo naravni amfiteater, imamo vinotoč 

. Tam nudimo pogostitev zaključenim 
družbam, jedi po naročilu, divjačinske jedi, nedeljska kosila, 
eatering in pripravo hladno-toplih bifejev. Gostje si lahko menit 
sestavijo sami iz naše ponudbe ali po jim svetujemo mi.

V Malusovi zidanici v cvičkovi deželi vam pripravimo
, obisk zidanic, martinovanja, pokušnjo domačih 

dobrot... Pri nas lahko kupite vstekleničen cviček, odprta 
domača vina ter

Za različne priložnosti vam ponudimo naš prostor.

,^iK.^sUoh predhodnem naročilu na 041 471-260

NEDELJSKO KOSILO 5€
Za skupine nad 15 ljudi (obletnice, novoletne zabave, izletniška 

kosila, ...) ob naročilu menija nudimo
degustacijo vin, doma pečenega kruha, paštete ter ostalih dobrot!

GOSTILNA JELEN MALUS 
Tržišče 24. H295 Tržišče 

T: 041 471-260, 031 660-525 
E: trzisce@siol.net

j

Sprejemamo skupine
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KOVINARSTVO PAVC
Robert Pave s.p., Prešernova ul. 16,8210 Trebnje 
07/30 44 887,041/577 451, e-pošta: pavc@siol.net, www.pavc.si

NADSTREŠKI INOX OGRAJE

//l\
■ INOX OGRAJE
■ NADSTREŠKI
■ KOVINSKE STOPNICE
■ PODESTI OGRAJA, NADSTREŠEK

■ PREKRIVANJE NADSTREŠKOV
■ RAZREZ IN KRIVLJENJE PLOČEVIN TER VARJENJE 

VSEH MATERIALOV

VSE PO NAROČILU!
Podjetje s 16-letno tradicijo. 
Se priporočamo!

Marovčani v novi obleki
MAČJI DOL; Žc pred skoraj enim mesecem 

so v Mačjem dolu dobili novo cestno preobleko. 
Široko, pravzaprav razširjeno in komodno. Na 
tri metre! Ta podvig so načrtovali že dolgo. Več 
let! Toda vedno je znova in znova že nekaj let 
zmanj kovala še tista, zadnja pika.

Končno so zabrneli stroji, izkopali so nove ka
nale za odvode meteorne vode, za javno razsvet
ljavo, bankine... Strokovno menda tem posegom 
pravijo sanacija ceste. »Naj se imenuje karkoli 
že,« jc dejal vaški šaljivec, »pet let ni bilo nič, no 
zdaj so se od skupnosti pa odkupili! Najbrž tudi 
mal'za v naprej!«

Kot je povedal - po domače Lambergarjev, 
uradno Korelčev Jože, znan zaradi svoje obrti tudi 
kot ELKO, jih je ta »sanacija« stala nekaj več kot 
40 tisočakov. Tretjino evrov so prispevali krajani, 
dve pa Krajevna skupnost Šentlovrenc. Dovoze k 
hišam so seveda plačali krajani sami. Pred prepla
stitvijo so v cesto vgradili še cevi za javno raz
svetljavo. Zgolj naključje je bilo, da so ob cesti do

CESTA JE
V.

Zabrneli m« stroji m testu 
s Milijon dolu je suniruna.

Mačjega dola istočasno položili še optični kabel. 
Skupaj so tako prcplastili 70 odstotkov vse ceste v 
vasi. Jim bo pa žal denarja zmanjkalo. Morda se jih 
bo s pomočjo »usmilila« občina, na katero so se 
obrnili.umre zadnje,« se tolažijo Marov
čani. Najbrž pa bi bil čudež, če se ne bi nikjer nič 
zataknilo. Kljub skrbnemu načrtovanju so se poja

vila takoimenovana skrita in dodatna dela, ki so 
podražila obnovo. Najprej in najbolj je otežil delo 
krajan, ki je »priglasil«, da se cesta ne bo delala 
po njegovem, čeprav je bil stari asfalt že 30 let »po 
njegovem.« Spodbujen še z »namigi« prijateljev - 
»kvazi odvetnikov«, ki sploh niso iz vasi, je trma
sto vztrajal in »zmogel.« Odborniki so pristali in 
mu zemljišče plačali, kajti zaradi zastoja bi nastali 
večji stroški kot je vrednost nekaj deset m2 metrov 
ničvrednega zemljišča. Ker j e v Mačjem dolu izra
ziti dolenjski kras, so nastajale tudi težave med iz
kopi za kanale.

Dodatna dela so nastala tudi zaradi razširitve 
ovinka v središču vasi, skozi katerega pelje cesta 
proti Primskovem. Tudi tu si menda lastnica ob ces
ti prisvaja več kot ji gre, saj ni dovolila niti geodet
skih meritev. Te bodo menda v kratkem opravili s 
pomočjo pristojnih organov. Zoprnija nastaja zato, 
ker se cesta proti zahodu mimo hiše in bregom tako 
zoži, da predstavlja oviro na komunikaciji Trebnje
- Primskovo (občina Šmartno pri Litiji in kraje kot 
so Sevno, Zgornji in Spodnji vrh, vzhodni del Raz- 
bor...), predvsem za večja vozila. Nekaj deset met
rov za omenjenim zoženjem je - za tiste, ki ne vedo
- Marovška zijalka, slovenski arheološki zaklad,
ki jo po ostalinah pračloveka najbolj pozna zna
nost. f Brane Praznik)

ZADNJA NOVICA, 07.10.2011: Cesto so od
prli v petek, 7. oktobra, pri prerezu traku pa so bili 
ob za cesto zelo zaslužnemu Jožetu Ko rele u pri
sotni tudi župan Alojz Kastelic, v.d. direktorja OU 
Jože Povšič, predsednik KS Šentlovrenc Andrej 
Jevnikar in tudi podžupan Silvester Prpar.

Dela na terenu bodo 
končana predčasno

MOKRONOG, 6. oktober 2011 - Obnova vo
dovoda Mokronog in gradnja vodohrana Beli 
Grič se je začela pred devetimi meseci; namesto 
marca prihodnje leto, tehnični pregled napove
dujejo za konec novembra letos.

Do takrat mora izvajalec del, podjetje Korbar - 
Gradnje dokončati še nekaj individualnih priključ
kov v vasi Slepšek, dela v naselju Škarpa, kjer je 
že opravljen tlačni preizkus in seje voda včeraj že 
klorirala, poasfaltirati mora vse prekope in prereze 
na odsekih cest, kjer so potekala dela, in narediti še 
del cevovoda v Hrastovici oz. zaselku Sv. Rok v 
dolžini 280 metrov. Po asfaltiranju mora izvajalec 
del ob postavljenih hidrantih postaviti hidrantne 
omarice in po celotni trasi označevalne tablice, hk
rati pa pripraviti tudi vso potrebno dokumentacijo, 
vključno s projektom izvedenih del, za izvedbo 
tehničnega pregleda.

V sklopu obnove je bilo zamenjanih 6.500 met
rov azbest-cementnih cevi v vaseh Hrastovica, 
Most, Sv. Rok, Martinja vas, Slcpšck in Beli 
Grič, Ostrožnik in Log, postavljen je bil 250-ku- 
bični vodohran Beli Grič in hidropostaja Škarpa. 
Za naložbo, ocenjeno na 1,5 milijona evrov, je ob
čina pridobila 901 tisoč evrov na razpisu Službe 
Vlade RS za lokalno samoupravo in regionalno po
litiko. Zaradi precej nižjih ponudb v postopku jav
nih naročil pa je vrednost naložbe po sklenjeni po
godbi in aneksu nekaj več kot milijon evrov, zato 
bo tudi znesek sofinanciranja ustrezno nižji.

urejanje in vzdrževanih 
zelenih površin 
košnja vrtov, parkov 
čiščenje in podiranje] 
zaraščenih mej

hišna opravila od A do Ž 
beljenje 
barvanje oken

Vzdrževanje objektov in hišnika dejavnost 
Patricij Meserko s.p. • 070 860 237

POGREBNE STORITVE
PERPA R

Janez Perpar s.p.
Za boršt 16, 1296 Šentvid pri Stični

Gsm.: 041/ 785 113, 041/ 647 380 
Faks: 0599 75 113

Obiščete nas lahko tudi na spletu: 
www.pogrebne-perpar.si
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DOSTAVA PLINA

080 73 00
www.DOMplin.si
Mi pripeljemo, Vi varčujete.

>
LKJjVlpIin 
moč kvalitete

VELIKA JESENSKA AKCIJA 

NAROČITE 

10 kg jeklenko plina 

+ paket nagrobnih SVEČ
8x Mojca ali 13x Piramida

za ceno
32.96 €

in prihranite več kot 13 % cene sveč. 

Pokličite, preverite in naročite,
080 73 00

POZOR: BREZPLAČNA DOSTAVA

Zavarovalniško zastopanje

LEON ROJC

“OBVEZNO AVTOMOBILSKO 
ZAVAROVANJE,,

HITREJE DO BONUSA
- če v preteklem letu niste 

imeli škode napredujete

nar- od mm do
bonusa v štirih letih

Popust tudi na gasilce, mlade družine, vozniške

IZKUŠNJE, STAROST VOZNIKA, ŠTEVILO ZAVAROVANIH 
VOZIL IN PAKETNI POPUST NA VEČ ZAVAROVANJ

leonrojc@gmail.com ali 041 744 026

VSE ZA STREHO
KRITINE - KLEPARSKI IZDELKI - SNEGOLOVI - ŽLEBOVI

* DEU
Peter Deu s.p. Stari trg 3, MOKRONOG

BENCINSKI SERVIS
► PRODAJA IN DOSTAVA

KURILNEGA OLJA IN DIESELSKEGA GORIVA 

PO UGODNIH CENAH

NAROČILA: 07 34 99 556
vsak dan od 6. do 22. ure, ob nedeljah od 7. do 22. ure

► PRODAJA BIOMASE (LESNIH SEKANCEV) 

POKLIČITE NA 041620 074

► NAJSODOBNEJŠA AVTOPRALNICA - 

TUDI ZA POVIŠANE KOMBIJE
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KOZMETIKA
“Marija"

Marija Jevnikar s.p., Cankarjeva 3, Trebnje 
T: 07/30 44120, G: 031366120 
Del. čas: pon - pet: 8h - 20h

Bionično termalna terapija deluje na človeške 
celice in kolagen in povzroča izjemno hitro 
obnavljanje celic in kopičenje kolagena za 300%.
V zelo kratkem času napne canthus in upadlo 
kožo. V SAMO 30 MINUTAH DO POPOLNEGA VIDEZA.

Antiulu litni jjrvtjmm
m fatMhzi

♦ el. stimulacije z infrardečo svetlobo
♦ obloge z blatom iz Črnega morja
♦ obloge iz alg ♦ program za zmanjševanje strij
♦ vakumska terapija ♦ anticelulitne masaže
♦ čokoladne masaže ♦ masaže z medom
♦ ayurveda masaže ♦ Parafango

trajno odstranjevanje dlačic, 
nega obraza in telesa, 
pedikura, depilacija, 
epilacija, solarij

Se priporočamo!

Izdelava PVC oken in vrat

UDOMA.
Belšinja vas 3, Trebnje • Tel.: 07 3466 166 

Gsm: 031 704 351, 031 704 352 
Splet: www.udoma.si • E-pošta: udoma@siol.net

Naša vizija so zadovoljni kupci zaradi 
kvalitetnih izdelkov, hitrih dobavnih rokov, 

strokovnosti in natančnosti!

Po vaših željah z našo izdelavo in montažo!

ETERINA
DOBRO

Ambulanta Ivančna Gorica
(Ljubljanska cesta)
Telefon:
01/78-69-766,01/78-77-111

Delovni čas: vsak dan od 7. do 14. in od 17. do 18., sobote od 8. do 11. ure

Vašim malim živalim nudimo:
- vsa preventivna cepljenja
- zdravljenja
- sterilizacije, kastracije
- preglede z UZ (pregled na brejost)
- operacije mehkih tkiv
- oskrba in toaleta ran
- čiščenje zobnega kamna
- diagnostične preiskave kot so biokemijska preiskava krvi, test na mačjo levkozo 

in mačji aids, test na mikrosporijo, test na parvovirozo...
- sredstva za odpravo zunanjih in notranjih zajedalcev

Prodaja hrane priznanih znamk: 
Eukanuba, Hill's, Royal canine in lams

Eukanuba*$

ROY4L CkNIN
Prodaja pripomočkov za nego živali: 
ovratnice, povodci, oprsnice znamke Rogz; 
krtače, ležišča, blazine, torbe, 
šamponi, igrače, priboljški...

Telefonske številke:
01/7877-111 - Ambulanta Ivančna Gorica 
041/626-935 - Gorazd Skubic dr.vet.med. 
031/692-046 - Aljoša Kolenc dr.vet.med. 
031/502-367 - Marija Felician dr.vet.med. 
031/852-436 - Mateja Skubic dr.vet.med. 
041/327-716 - Dežurna številka

) Bavex d.o.o., Trubarjeva 12, Trebnje
Tel.: 07/30 45 640

bavexj Delovni čas: 8h - 12h in 14h - 17h, sob.: 9h - 12h



Še letos obnova stopnic pri 
obuličnem nizu pri NLB 
banki, z novim vodstvom 
tudi ekološko osveščena KS 
Trebnje

Na 5. redni seji KS Trebnje, ki je bila 8. sep
tembra 2011, so se svetniki najprej seznanili s 
poročilom predstavnika Policijske postaje Treb
nje o varnosti v prometu in na ostalih javnih po
vršinah v KS Trebnje. Svetniki so imeli kar ne
kaj vprašanj glede poslabšanja varnosti na ces
tah, glede na slabo stanje cestišč v Trebnjem po 
gradnji avtoceste in pa tudi o stopnji rasti pre
prodaje drog ter kršenja javnega reda in miru.

Predstavnik PP Trebnje je pojasnil, daje prisot
nost drog v Trebnjem manjša, kot v drugih krajih, 
predvsem zato, ker nimamo srednje šole, je pa v po
rastu. Hkrati je med drugim navedel, da seje že kar 
nekaj prometnih nesreč zgodilo zaradi slabih cest, 
ko so se vozniki dejansko umikali jamam na cesti
šču in zato trčili v nasproti vozeče vozilo. Posebej 
je, po njegovem mnenju, tovrstno stanje na naših 
cestiščih nevarno za kolesarje in motoriste, saj se z 
umikanjem jamam na cestišču še bolj izpostav
ljajo ostalim udeležencem v prometu. Cajtng zato 
še enkrat apelira na vse odgovorne - zaradi naše 
varnosti na cesti, da končno uredijo naše ceste in da 
ne ostane vse le na predvolilnih obljubah.

Nato so svetniki sprejeli zapisnik 4. seje. Najpo
membnejše odločitve 4. seje KS so, da se bodo s 
prerazporeditvijo pridobila sredstva za letošnjo ob
novo stopnic v obuličnem nizu na Gubčevi cesti 
pri NLB (o tem smo nazadnje pisali novembra la
ni!), uredila se bo pešpot mimo AMD iz Kidričeve 
ceste na Trubarjevo cesto, asfaltirala se bosta tudi 
javni makadamski poti na Vrhtrebnjem in na Stu
dencu. Prioritetno se bo pristopilo k ureditvi Jurči
čeve ceste, zaradi varnosti pešcev ter otrok ob grad
nji in po izgradnji vrtca. Zaradi potratnih svetilk, ki 
se trenutno uporabljajo za javno razsvetljavo, se bo

Z deli so, kot smo seznanjeni, začeli tik pred 
zaključkom redakcije, zato bomo o tem poro
čali predvidoma v naslednji številki in še prej 
seveda na Cajtng.com! Bravo, KS Trebnje!

takoj pristopilo k zamenjavi sedanjih potratnih 
svetilk z varčnimi svetilkami.

S tem KS Trebnje dokazuje svojo ekološko osve
ščenost, strošek električne energije pa se naj bi tudi 
bistveno zmanjšal. V naseljih Dol. in Gorenje Med
vedje selo se bodo nabavile poskusne solarne oz 
sončne svetilke javne razsvetljave. Prav tako letos 
se bo zaključila še naslednja faza ureditve Jurčko
vega hriba, kamor bo pripeljana elektrika in vodo
vod ter urejeni pitniki naravne vode za vse obi
skovalce parka.

Svetniki so se seznanili in soglasno potrdili reba
lans proračuna KS Trebnje, ki gaje predstavila ra
čunovodkinja Darja Brate. Največ prerazporeditev 
je v postavkah Promet, prometna infrastruktura in 
komunikacije. Predsednik KS Trebnje David Kla
rič (DROT)je tudi napovedal spremembe v prihod
nje, ko naj bi KS Trebnje namenila več sredstev za 
kulturo in šport, kolje to bilo do sedaj. Že zadnje 
prireditve (recimo film na prostem), ki jih je soor
ganizirala in sofinancirala KS Trebnje so, glede na 
obiskanost pokazale, daje sedanja ekipa na pravi 
poti in dajo občani podpirajo.

Svetniki so tako potrdili tudi predlog sofinanci
ranja naslednje prireditve, ki bo prihod Ribiča Pe
peta (ponovno) v Trebnje. Verjetno se še spomnite,

daje bil trebanjski Kulturni dom premajhen ob zad
njem obisku najbolj znanega strica ribiča pri nas in 
so zato številni otroci ostali zunaj doma. Zato sta se 
KS Trebnje in JSKD odločila, da prireditev pono
vita, tokrat v telovadnici OŠ Trebnje, kjer bo zago
tovo dovolj prostora za vse. Svetniki so na koncu 
potrdili finančno pomoč Društvu Ragle za pot v Ar
gentino ter Nogometnemu klubu Trebnje za nogo
metno vadbo otrok.

Kidričeva ulica naj 
ostane Kidričeva ulica

Nsi, Nova Slovenija, OO Trebnje, je predla
gala, da bi eno pomembnejših trebanjskih cest, 
Kidričevo ulico, ki se razteza od nekdanje Dole
njke pa vse naprej mimo OŠ do Paradiža, pre
imenovali v Ulico dr. Alojzija Šuštarja.

Anketa na spletni strani Cajtng.com je pokazala, 
da se več kot polovica (54%) anketiranih ne strinja 
s tem, za to pa je tretjina (33%). Ostalim anketira
nim (13%) je vseeno, kako se ulica imenuje.

PROTI
VSEENO Ml JE N= 181

Je pa zanimivo, da je februarja letos nekaj po
dobnega predlagal DROT, razlika je bila le v tem, 
da v DROT-u niso predlagali konkretno, katero uli
co bi poimenovali po dr. Alojziju Šuštarju, nagibali 
pa so se tudi k možnosti, da po njem poimenujejo 
katero od ulic, ki še sploh nima imena. Na Obči
no so DROT-ovci takrat, podpisnika sta bila Peter 
Agnič, takratni predsednik KS Trebnje in David 
Klarič, predsednik DROT-a, vložili tudi uradno 
pobudo, da (Občina) pripravi spremembe in do
polnitve odloka o določitvi in preimenovanju ulic v 
naselju. Mimogrede, v DROT-u so takrat pred-la- 
gali tudi, daje dolgoročno potrebno imeti v načrtih 
tudi poimenovanje trga in postavitev spomenika 
dr. Alojziju Šuštarju. Več o tem na Cajtng.com! (go

Preventini pregled 
oz. priprava vašega 
vozila na zimske dni

za samo 18€

(vključuje pregled 33 kontrolnih točk) *

natančnih pogojih akcije sc pozanimajte v Avto ccntni Vovk 
nc velja za zimske gume in velja v oktobru in novembru 
Slike so simbolične!

Cenilno mesto 
škodnih primerov

za zavarovalnice Triglav, Tilia, ZM

0triglav

Ob poškodbi vozila vse uredite pri nas na enem mestu. 
Pokličite 07/3481-720, Jože, Andrej*

Kupon za 10% popust
ob nakupu originalne opreme Renault**

Avto Center Vovk $
Podjetniška ulica 7, Trebnje • 07/3481 722 • 07/3481 724 • www.avto-vovk.si RENAULT
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Gasilci so se zbrali na 
nogometnem pikniku na 
Svetinjah

Gasilci sc ponavadi zberejo ob nič kaj prijet
nih priložnostih, tokrat pa vzrok za njihovo sre
čanje ni bil požar ali kakšna druga nesreča. Sil
vo Zupančič, predsednik PGD Vrhe, je namreč v 
soboto, 17. septembra 2011, ob pomoči Draga 
Perparja, na Svetinjah organiziral nogometni 
turnir, katerega so sc udeležili gasilci treh pro
stovoljnih gasilskih društev, PGD Vrhe, PGD 
Vrhtrebnjc in PGD Dobrnič.

Zmagovalna ekipa PGD Vrhe, katero povečini sestavljajo igralci Svetinje in Rema.

Gasilske veščine tokrat niso bile v prvem planu, so 
pa bile zato nogometne. Pri teh so se najbolj iz
kazali nogometaši PGD Vrhe, ki so v finalu z 2:1 
premagali PGD Dobrnič, za katerega so nastopili

Silvo Zupančič (stoji) iz PGD Vrhe je bil glavni pobudnik za organizacijo nogometnega 
gasilskega piknika, pri izvedbi turnirja pa mu je pomagal Drago Perpar.

igralci Šahovca, sicer člani dobrniških prostovolj
nih gasilcev. Tretje in četrto mesto sta zasedli ekipi 
PGD Vrhtrebnje 1 in PGD Vrhtrebnjc 2. Gasilci 
in njihovi domači ter prijatelji in sponzorji, vseh 
skupaj seje nabralo kar okoli 100, so se ob podo
življanju nogometnih trenutkov družili še pozno v 
noč, seveda pa je beseda stekla tudi o gasi leih in ga
silskih dogodivščinah, katerih, roko na srce, žal ni 
malo...

Tovrstni piknik je bil tokrat prvi, vsekakor pa si 
Zupančič, kot j e dejal, želi, da bi se z gasilci srečali 
večkrat v takih primerih in čim manjkrat s prižgano 
interventno lučjo. Ob tej priložnosti se Silvo Zu
pančič zahvaljuje sponzorjem piknika, ti pa so 
Gradbena mehanizacija Matjaž Brezovar s.p., 
Avtoprevozništvo Alojz Anzelj s.p., Rem d.o.o., 
Galaksija Trebnje, Bar Škerjanec s.p. Dobrnič, Pre
vozi Marko Prpar s.p. in Gostilna in trgovina Pod 
Lipco, Alojz Rogelj s.p. us)

<=l_/*=fV/XI-l<=rS
OPTIKA

Popust na sončna očala pri plačilu z gotovino.
Akcija velja do 31.10.2011 oziroma do razprodaje zalog. 

Popusti iz različnih akcij se med seboj ne seštevajo.

Novo mesto 070 660 650 
Brežice 070 660 660

Optika Glasmaher Optika Glasmaher 
PE Novo mesto PE Brežice
Kettejev drevored 32 Cesta prvih borcev 20c 
8000 Novo mesto 8250 Brežice

pon-pet 9-19 pon-pet 9-18
sob 9-13 sob 9-12

<3l-/^SIV/XH(H?=R.C=OIV'
info@glasmaher.com

FRIZERSKI SALON
MVlfet i

GSM: 041729 755 TINA” i
Visokokvalitetna lasna kozmetika Lisap MILANO
AKCIJA: 7 striženje GRATIS

Pri nas friziramo BREZ NAROČANJA!
Frizerski salon "Tina" • Martina Hočevar s.p. • Obrtniška 39 (nasproti Diskoteke Afrika)« 

Trebnje» Delovni čas: tor - pet 8-18h, sob 8-13h, pon ZAPRTO! • Gsm: 041729 755

Srečanje prostovoljcev Dolenjske in Bele Krajine s 
prostovoljci Severne Primorske

Tudi letos je Pokra jinska zveza društev upokojencev Dolenjske in Bele Krajine (PZDL DBK) or
ganizirala srečanje prostovoljcev, ki v okviru svojih društev upokojencev aktivno sodelujejo v pro
jektu »Starejši za starejše«.

Tokrat so bili gostitelji srečanja člani DU Idrija. Dolenjcem in Belokranjcem so se pridružili še prosto
voljci Severne Primorske. Ob evropskem letu prostovoljstva je bila to zelo lepa priložnost za izmenjavo 
medsebojnih izkušenj in vseh vprašanj, ki pestijo prostovoljce. Pomen prostovoljstva so s svojo prisotno
stjo poudarili in počastili tudi župani in podžupani nekaterih občin iz katerih so prišli prostovoljci, kot tudi
poslanec DZ g. Bevk. ___

„ . , . . L , , ■ 9B SilPrisotne, skupaj seje zbralo kar 330 pro- ^
stovoljcev, so pozdravili in se jim zahvalili 
za njihovo delo in trud župan občine Idrija, 
predsednica DU Idrija, predsednica ZDUS in 
predsednik PZDU. Vsi so poudarili pomen 
prostovoljstva, predvsem pa prispevek sta
rejše generacije, ki na tak način ohranja svojo 
aktivnost in pomagajo družbi pri skrbi za tis
te starejše, ki so osamljeni in potrebni različ
nih oblik pomoči.

Gostitelji so pripravili izredno bogat kul
turni program, ki je vključeval tudi ogled 
znamenitosti Idrije. Prostovoljci so bili s ce
lotnim programom navdušeni in so si tako 
nabrali nove energije za nadaljevanje svo
jega plemenitega dela. tlsmcta Mniimovi^ Anifn l,nf>ifI



www.avtoslak.si

@ ^
Brez pologa Fiksni Vzdrževanje Zimske Obvezno Popolno

meseinl obrok vozila pnevmatike zavarovanle koško kritje

Predstavljajte si, da boste brez začetnega pologa kar 5 let brez skrbi vozili bogato opremljen 
Polo Ali inclusive 1.4 63 kW (85 KM). Fiksni strošek 232 € na mesec* vključuje prav vse: obvezno 
zavarovanje, popolno kasko kritje, komplet zimskih pnevmatik, stroške vzdrževanja ter 
5-letno jamstvo. Edini dodatni strošek, ki ga boste imeli, bo plačilo goriva, letno nadomestilo 
za uporabo cest in po potrebi nakup vinjete. Pohitite, število vozil v ponudbi je omejeno.

PORSCHE
FINANCE GROUP SLOV ENI A

Podaljšano
jamstvo

Emisije C02:139 g/km. Kombinirana poraba goriva: 5,9 1/100 km.
Sli ka je simbolna. * Vključuje DDV in velja za operativni leasing pri Porsche Lcasing SLO d.o.o. za obdobje 60 mesecev in 10.000 
prevoženih km/leto. Enkratni strošek obdelave znaša60 EUR. V primeru, da prevozite 15.000 km/leto, znaša cena mesečnega obroka 

249 EUR, za obdobje 60 mesecev. Izračune za druga obdobja in število prevoženih kilometrov preverite na www.vw-allinclusive.si.

e Avto Slak
www.avto-slak.si

TREBNJE
Obrtniška ulica 51

07/34 81 480



Navezava na HI in krožišče pri 
Mercatorju v prvi polovici prihodnjega leta

Glede na to, da v Trebnjem več ali manj vsa 
dela stojijo, smo nekaj vprašanj naslovili na 
DARS. Ni nam denimo uspelo izvedeti - kdaj 
(datumsko) bo sanirana cesta proti Grmadi in 
ostale ceste, ki so sc poškodovale ob gradnji 
avtoceste, smo pa uspeli izvedeti, kdaj bi naj bilo 
bila dokončana navezava na HI in krožišče pri 
Mercatorju (z ostalimi deli vred). Okoli poletja 
bi se naj Trebanjci oddahnili, do takrat pa mo
ramo biti še strpni.

• Zakaj stojijo dela v Trebnjem, kdaj bo do
končana navezava s ceste HI na krožišče pri 
Mercatorju, kdaj bo dokončano krožišče z 
vsemi navezavami (proti Trimu, proti Mirni)? V
okviru projekta dolenjskega avtocestnega odseka 
Pluska-Ponikve, ki ga je DARS d.d. predal prometu 
pred enim letom, je potrebno dokončati mirnsko 
cestno navezavo. DARS d.d.je letos spomladi, po

tem ko je izvajalec kljub pozivom spomladi prekinil 
z aktivnostmi, v maju prekinil pogodbo, ki jo je za 
omenjeni projekt sklenil z SCT d.d. kot vodilnim 
partnerjem in CPM d.d. kot partnerjem - trenutno

sta oba sta v stečajnem postopku. Za dokončanje 
del na navezavi Mirnske doline na avtocesto mora 
DARS d.d. peljati nov postopek oddaje del in pri
dobiti novega izvajalca del. Izdelana je bila pro
jektna dokumentacija in trenutno je v izdelavi raz
pisna dokumentacija za pričetek postopka oddaje 
del. Ob upoštevanju dolžine trajanja postopka 
oddaje del (zakonsko določeni roki) in obsega del, 
ki ga je potrebno izvesti za dokončanje del na Mirn- 
ski navezavi, ugotavljamo, da del v letošnjem letu 
ne bo mogoče zaključiti. Realen rok je v prvi polo
vici prihodnjega leta. Sicer pa so na mirnski nave
zavi delno izvedeni viadukt in nadvoz (betonski del) 
in delno deviacije in krožišči (t. j. delno izvedena 
zemeljska dela, v krožišču pri Mercatorju izveden 
sredinski pas, robniki itd.). Novi razpis bo zajel vse 
tisto, kar do sedaj ni bilo izvedeno.

• Kdo je lastnik parcele, kjer bo počivališče, 
kdo je najemnik, kdaj bo odprto in katere uslu
ge bo ponujalo? Po ZDARS1 (Ur. list RS 97/2010) 
so vsa zemljišča, na katerih so umeščene površine 
za spremljajoče dejavnosti ob avtocestah v lasti 
DARS d.d.. Na odseku avtoceste mimo Trebnjega 
sta umeščeni dve počivališči in sicer Dul v smeri 
Ljubljana - Novo mesto in Grm v smeri Novo mesto 
- Ljubljana. Počivališče Dul je oddano v najem 
Petrol d.d., ki mora zgraditi bencinski servis in os
talo infrastrukturo na počivališču najpozneje do 
oktobra 2012. Na počivališču je možna tudi iz
gradnja restavracije, za katero pa se najemnik še ni 
odločil, kdaj j o ho zgradil. Kljub dvema izvedenima 
razpisoma počivališče Grm še nima najemnika.

• Je avtocesta mimo Trebnjega povsem kon
čana? Kdaj bo sanirana cesta proti Grmadi, mo
rala bi biti že konec leta 2010? Kdaj bodo sani
rane ostale ceste, ki so tudi bile poškodovane ob 
izgradnji AC? Avtocesta je končana, sicerje ne bi 
mogli predati v promet. Potrebno pa je še odpraviti 
nekatere pomanjkljivosti in dokončati dela izven 
mreže avtoceste. Težave v zvezi z odpravo pomanj

kljivosti pa so se pojavile ob izkazani insolventnosti 
nekaterih izvajalcev del (npr. Vegrad d.d., CPM 
d.d., SCT d.d.). Zato smo morali z njimi prekiniti 
sodelovanje in sedaj si prizadevamo, da bi njihovo 
delo opravili oz. dokončali preostali partnerji po 
pogodbah. V sklopu nedokončanih del je tudi sa
nacija cest, ki so bile poškodovane zaradi gradbi- 
ščnih transportov. m

Denar iz bankomata 
ostal nedotaknjen

V noči na petek, 7.10.2011, je neznanec vlomil v 
trgovski center Mercator v Trebnjem in skušal vlo
miti v bančni avtomat, kar mu ni uspelo. Iz trgovine 
je odtujil okoli 1.000€, po sprožitvi alarmne nap
rave pa je kraj za
pustil. Do banko
mata bi naj po
skusil priti preko 
strehe. Preko nje 
do trgovine Ca- 
succi je prišel, do 
denarja pa vse-

P1EHB4N1 PSI MARJANI, 
GOSTIŠČE BARBARA

Rejc Marija s.p., Krmelj 51, Krmelj

07/8184123 
031652 429

PRI NAS VAM NUDIMO:
- NEDEUSKA KOSILA
- jedi po naročilu
- pizze, malice CHATERING:

- dostava hrane m dom 
ali željeno mesto

SPREJEMAMO:
- ZAKLJUČENE DRUŽBE DO 140 UUDI
- naročila za torte in potice

Sprejemamo naročila 
JA martinovanje in 

silvestrovanje za 
zaključene skupine!

Pridobivanje nepovratnih 
sredstev iz skladov 
evropske unije
216,81 mio EUR ugodnih 
finančnih sredstev 
Podjetniškega sklada v letu 2011 
bančni kredit s subvencijo 
obrestne mere Euribor + 0,8% 
nepovratna sredstva za investicije 
(40% do 70% subvencija) 
nepovratna sredstva za dopolnilne 
deiavno^titffi kmetiji 
nepovratna sredstva za predelavo 
kmetijskih in živilskih proizvodov

• nepovratna sredstva za žage 
na kmetijah

• nova tehnologija
• R&R projekti
• alternativni viri energije
• turistični projekti
• podeželje
• izobraževanje
• izgradnja sončnih elektrarn 
Jjiakup in gradnja proizvodnih objektov 
»irmiidualnl^mi ogrevanja

mag. Igor Vajda
univ. dipl. ekon., direktor podjetja

ESPER0 d.o.o., Komenskega 36, LJUBLJANA • T: 01/54 00 004 
G: 051 374 759 • E: igor.vajda@espero.si • www.finance-espero.si



Janko Zakrajšek: “Smiselno bi bilo, da Občina Trebnje 
naroči izdelavo idejne zasnove ureditve Temenice!“

Ko jc 4. septembra spet prišlo do pomora rib v 
Temenici, so ribiči spet zagnali vik in krik, od
govorni pa so verjetno še enkrat več obstali na 
mestu, češ - saj bo tudi to mimo. In res je, a pro
blem se sam od sebe ne bo rešil, zadeva se bo - 
kako neodgovorno - slej ko prej spet ponovila. O 
problemu Temenice oz. poginu rib v njej smo 
večkrat poročali tudi na naših straneh, ob zad
njem pomoru pa smo zapisali, da bomo nekaj 
besed o tej temi spregovorili z našim, domačim 
strokovnjakom, 29-lctnim Jankom Zakrajš
kom, univerzitetnim diplomiranim inženirjem 
vodarstva, od letošnjih volitev tudi svetnikom v 
Občinskem svetu Občine Trebnje. Držimo ob
ljubo! Pa poglejmo, kako stroka vidi Temenico 
oz. problem Temenice ...

• Kako ti gledaš na nedavni pogin rib, ki seje 
zgodil v Temenici, kaj bi naj bil vzrok za to?

Dejstvo je, da se v sušnih mesecih nivo vode v 
Temenici zmanjša, pretok je manjši kot sicer, voda 
se segreje, vsebnost kisika v vodi, ki ga vodni or
ganizmi potrebujejo, pa se prav tako znatno zma
njša. Seveda j e možno, da se vsebnost kisika v vodi 
zmanjša do te mere, da to povzroči pogin rib. Ver
jetno pa v tem primeru pogina rib v Temenici ni 
povzročilo samo pomanjkanje kisika. Možno je, da 
je pogin povzročila neka snov, kije po deževju pri
tekla iz kanala, ki vodi v Temenico. Sam zapisnika 
o poginu rib nisem videl, zato težko komentiram o 
dejanskih vzrokih. Obstaja seveda možnost, da je 
padavinska voda ob nalivu sprala snovi iz zaledja, 
le te pa so se potem preko kanala zlile v Temenico. 
Rad bi poudaril, da vedno govorimo samo o ribah, 
tu pa je še mnogo drugih vodnih in obvodnih orga
nizmov, ki prav tako niso preživeli. To so torej sa
mo morebitni razlogi, vzrok pogina rib mora v skla
du s svojimi pristojnostmi ugotoviti izvajalec ribi
škega upravljanja in ribiška inšpekcija.

• Ribiči menijo, mi pa smo jih povzeli, da bi s 
pragovi rešili problem. Se strinjate?

Večji del Temenice, razen povirnega dela, teče 
po nižinskem svetu, kar pomeni, da ima reka iz
redno nizek padec, reka na nekaterih odsekih 
meandrira. Vrednost letnega srednjega pretoka na 
tem delu Temenice znaša 0,78 m3/s, ali drugače po

vedano, to je neka srednja povprečna vrednost pre
toka. V sušnih mesecih pa vrednosti pretokov veli
kokrat ne presegajo niti 0,2 m3/s, kolikor znaša 
ekološko sprej emlj iv pretok na koncu tega vodnega 
telesa. Prav zato umestitev pragov v tem nižinskem 
delu ni najboljša rešitev. Umestitev pragov ali dru
gih prečnih objektov na reki Temenici bi zaradi 
turbulence, ki se pojavi ob tem, sicer povzročila bo
gatenje vode s kisikom v sušnih mesecih. Zagotovo 
pa to ne bi rešilo problema pogina rib. Treba se je 
zavedati, daje gradnja pragov samo reševanje pos
ledice oz. gre za blag omilitveni ukrep.

• Kolikšen jc to strošek praga, v kolikor bi se 
pogovarjali o tem?

Kot že rečeno, je tu na tem mestu (mesto pogina 
rib) reke Temenice vprašljiva ureditev s pragovi, 
saj ima struga tu nizek padec. Poleg tega samo s 
tem ukrepom ne bi dosegli glavnega namena - po
večati vsebnost kisika do te mere, da ob izpustih iz 
kanala v sušnih mesecih ne bi prihajalo do pogina 
vodnih organizmov. Vseeno bi se pragove dalo 
umestiti na nekaterih delih, kjer so padci vsaj malo 
večji. Ta poseg bi moral biti čim bolj sonaraven, kar

pomeni, da bi bilo potrebno izbrati naravne mate
riale, kot sta kamen in les. Poleg tega je izbira so
naravnih materialov tudi z ekonomskega vidika 
ugodnejša kot iz betona oz. armiranega betona. O 
stroških je težko govoriti, odvisno na kako velikem 
odseku bi se izvajal poseg. Če kot primer vzamemo 
ureditev s tremi zaporednimi pragovi in ureditev 
brežin na teh mestih, bi projekt - izvedbeni elaborat

stal nekje 3.000 eur, izvedba na terenu pa še dodat
nih 3.000 eur za vsak prag. To so samo grobe ocene.

• Jc to strošek države ali občine?
Država praviloma ne rešuje problemov takih di

menzij, kot je to v tem primeru. Naloga države je 
predvsem zagotavljanje poplavne varnosti in var
nosti pred erozijo. Za tovrstne probleme bi morala 
skrbeti občina sama, seveda pa je investitor lahko 
tudi vsak posameznik ali društvo, kar pa je malo 
verjetno.

• Kaj bi bilo potrebno narediti, da se fekalije 
iz kanalizacij ne bi izlivale v Temenico?

Predvsem je potrebno poskrbeti, da se vse to
vrstne snovi stekajo v javno kanalizacijo, kjer je to 
mogoče in preko le te na komunalno čistilno nap
ravo. Tovrstne zadeve v naši občini ureja Odlok o 
odvajanju in čiščenju komunalne odpadne ter pa
davinske odpadne vode na območju Občine 
Trebnje Ur.l. RS št. 102/2009). Med drugim ta od
lok določa obveznosti izvajalca (javno podjetje 
Komunala Trebnje d.o.o.), obveznosti in pravice 
uporabnikov, nadzor itd. Na območju, kjer je javna 
kanalizacija zgrajena, je priključitev obvezna, ra
zen za tiste uporabnike, ki imajo odvajanje odpad
nih voda rešeno v skladu z zakonodajo. Na ožjem 
območju Trebnjega je priključitev na javno kanali
zacijo torej obvezna.

• Jc to možno narediti in kako? Čigava naloga 
je pa to?

Na območju, kije opremljeno z javno kanaliza
cijo, mora izvajalec javno gospodarske službe, to
rej Komunala Trebnje d.o.o, med drugim tudi vo
diti kataster kanalizacijskega omrežja in celotne 
javne gospodarske infrastrukture, namenjene de
javnosti javne službe, ki jo izvaja. Poleg tega je 
dolžna voditi evidence o utrjenih površinah, za ka
tere zagotavlja odvajanje padavinske vode. Iz teh 
evidenc bi bilo možno razbrati, iz katerih površin se 
voda steka v javno kanalizacijo in iz katerih ne. 
Nadzor nad izvajanjem teh služb izvaja občinska 
inšpekcija Občine Trebnje. Potrebno bi bilo torej 
sodelovanje med Občino Trebnje in Komunalo 
Trebnje, in sicer na način, da se najprej evidentira ta 
mesta onesnaženja, potem pa določijo ustrezni uk
repi za rešitev teh problemov.

• Kako potemtakem pravzaprav rešiti prob
lem pogina rib v Temenici?

Tovrstne probleme je potrebno vedno reševati na 
izvoru. Ali drugače povedano, najprej jc potrebno 
preprečiti izpust nevarnih snovi preko kanalov v

Temenico. Kot sem že omenil, je gradnja pragov v 
strugi Temenice le blag omilitveni ukrep. Želo ver
jetneje, da bi ob podobni situaciji kot seje zgodila 
pred dnevi, vseeno prišlo do pogina rib, pa četudi bi 
na tem mestu imeli zgrajenih 5 ali več pragov.

• Kdo je odgovoren za to?
V primeru pogina rib mora izvajalec ribiškega 

upravljanja in ribiška inšpekcija v skladu s svojimi 
pristojnostmi takoj začeti z ugotavljanjem dejan
skega stanja, obsega in vzroka pogina rib ter zava
rovati morebitne dokaze. Takoj, ko nastopi prob
lem (padavinska voda ob nalivu priteče iz kanala v 
Temenico) bi bilo potrebno preveriti fizikalno-ke- 
mijsko stanje nad in pod mestom izpusta. Potem se 
vidi razlika oz. katere so tiste snovi, ki so prisotne 
samo dolvodno, torej pod mestom izpusta. Na ta 
način se tudi lahko ugotovi, katere so možne snovi, 
ki povzročajo pogin rib v vodi.

• Kako ti vidiš celovito reševanje Temenice?
Pri posegih v vodni prostor je potreben celovit 

pristop. Po mojem mnenju bi bilo najprej potrebno 
izdelati idejno zasnovo ureditve porečja Temenice. 
V začetni fazi bi bilo potrebno identificirati vse 
probleme, na podlagi idejne zasnove se potem do
ločijo pogoji za poseg v vodni prostor, nato pa bi se 
projekt lahko ob upoštevanju teh pogojev izvajal 
naprej. Sam kot največji problem na porečju reke 
Temenice vidim pojavljanje onesnaževanja iz vseh 
možnih virov. Pojavlja se razpršeno onesnaževa
nje, kamor uvrščamo onesnaževanje s kmetijskih 
površin. Druga dimenzija pa so točkovne obreme
nitve, gre za številne nedovoljene izpuste odpad
nih, izcednih vod in fekalij, nad katerimi ima člo
vek lahko popoln nadzor. Torej bi se probleme s 
točkovnimi obremenitvami vsaj do neke mere dalo 
rešiti.

• Kako urediti strugo, brežine?
Vodotoke je treba pogosto vodnogospodarsko 

urediti zaradi poplavne varnosti, zaščite infrastru
kture itd. Vodarski posegi v vodotoke se izvajajo s 
ciljem: izravnavanja, širjenja in poglabljanja stru
ge, stabilizacije dna in brežin, umirjanja toka in 
zadrževanja plavin. Sam sem mnenja, naj se ne po
sega v samo strugo reke Temenice, če to ni nujno. 
Zaradi nižinskega tipa reke in počasnega toka reke 
tudi erozija brežin ni problematična. Eden izmed 
problemov na Temenici so nizke vode ob sušnih 
mesecih. Za omilitev teh problemov, ki se pri niz
kih vodostajih v vodotokih pojavljajo, je potrebno 
v času visokih voda zadrževati vodo. Namen zadr
ževanje je kompenziranje vodnih viškov, zadrže
vanje visokega vala, usedanje delcev in zadrževa
nje strupenih ter hranilnih snovi. Za zadrževanje se 
lahko uporabijo stranski jarki ali izgradnja zadrže
valnikov. Tako bi lahko potem v sušnih obdobjih

bogatili nizke pretoke v vodotokih ter ohranjali 
ekološko sprejemljiv pretok v Temenici.

• Koliko jc to dela, kdo bi naj to financiral?
Dejstvo je, da v zadnjih letih ni bilo izvedene no

bene študije o reki Temenici, s katero bi pridobili 
jasnejšo sliko o ekološkem stanju reke Temenice. 
Smiselno bi bilo, da Občina Trebnje naroči izdela
vo idejne zasnove ureditve reke Temenice. V prvi 
vrsti bi se tako identificiralo probleme na celotnem 
porečju, na podlagi tega pa bi se potem smiselno 
določili ukrepi za morebitne posege tako v strugi 
kot tudi v obrežnem pasu. ta)

intervju meseca intervju meseca intervju meseca intervju meseca intervju meseca intervju meseca intervju meseca



Trebanjsko podjetje REM na sejmu Kamping & 
Karavaning predstavilo svoje mobilne hišice

Na Gospodarskem razstavišču v Ljubljani je v času od 22. do 25. septembra potekal 9. festival Kam
ping & Karavaning. Sejem je tematsko namenjen predstavitvi opreme za preživljanje prostega časa oz 
počitnic. Na sejmu so bili prisotni vsi proizvajalci mobilnih hišic in kamp prikolic in avtodomov iz Slo
venije, uvozniki tovrstne opreme in pa združenje kampov iz Hrvaške.

Sejem je bil zelo dobro obiskan, saj je potekal v primernem terminu, v veliki meri pa je k dobremu obisku
pripomoglo tudi lepo

NLB Pokojninski nasvet

Ena odločitev 
je dovolj...
... ko gre za vašo pokojnino.
Za ohranitev doseženega življenjskega sloga tudi v pokoju lahko 

poskrbite sami. Čas je pomemben, saj prej ko boste pričeli 

varčevati, večjo pokojninsko rezervo boste ustvarili. Za pokojninski 

nasvet obiščite NLB Svetovalca za osebne finance v svoji NLB 

Poslovalnici.

nlbO

www.financni-nasvet.nlb.si/pokojnina
Kontaktni center: 01 477 20 00

trcbnjc je pri razs 
Tako eni,

izslavncm prostoru Rema pripravil krajši koncert, 
tudi drugi, so nedvomno ponos Trebnjega.

Prekrasna Remova mobilna hišica v naravnem okolju.

in toplo vreme. Na 
sejmu smo videli ne
kaj novosti na pod
ročju mobilnih hišic, 
pojavili pa so se tudi 
novi proizvajalci, ki so 
popestrili ponudbo na sejmu. Med novimi proizvajalci je bilo tudi podjetje 
REM d.o.o iz Trebnjega, ki seje sejma udeležilo letos prvič in se predstavi
lo z novim programom mobilni hišic. Mobilne hišice vse bolj prodirajo v 
segment kampiranja, saj nudijo boljše pogoje bivanja kot klasične kamp 
prikolice. V Remu so 
pripravili mobilne hi
šice višjega kvalitet
nega nivoja, ki so bile 
pri obiskovalcih pa 
tudi pri konkurenci 
dobro sprejete.

To potrjuje tudi 
obisk na razstavnem 
prostoru REM-a saj 
so beležili obisk več 
kot 1.000 obiskoval
cev, med katerimi so 
bili predvsem poten
cialni individualni 
kupci, nekaj pa je bilo 
tudi operaterjev, ki se ukvarjajo s postavitvijo in najemom mobilnih hišic iz 
Hrvaške in Italije, od katerih si REM obeta nove priložnosti v naslednji se
zoni. V Remu so sicer v letošnjem letu izdelali in dobavili 27 mobilnih hišic 
na zahtevni Italijanski trg, prav sedaj pa potekajo pogovori za dobavo no
vega kontingenta za istega kupca v Italiji. Poleg mobilnih hišic seje REM 
predstavil tudi z sanitarnimi mobilnimi enotami, ki so tudi primerne za op
remljanje kampov.

V soboto je dogajanje na razstavišču popestril tudi Občinski pihalni or
kester Trebnje, kije na razstavnem prostoru Rema pripravil krajši koncert, 
sicer pa so bili godbeniki napoti na tekmovanje v igranju koračnic, kije isti 
dan potekalo v Mengšu (večo tem pa lahko berete na strani 5). (*s)

Mladi trebanjski nogometaši lepo 
napredujejo, medtem ko mimska 
selekcija U12 igra v življenjski formi

Tako mirnski, kot tudi trebanjski nogomet imata 
razlog za zadovoljstvo. Trebanjska selekcija U8 
pod taktirko Gregorja Ermana je že kmalu do
segla prvo zmago, a z igro najmlajša trebanjska se
lekcija še ni blestela. Predvsem je fantom manjkala 
kondicija. Po enem mesecu in pol lahko zapišemo, 
da fantje odlično napredujejo. Zadnje tekme so odigrali minulo soboto v 
Novem mestu in bili praktično enakovreden tekmec tako Mirnčanom (po
raz 2:1), kot tudi Krki (poraz 2:0) in ŠD Lev (poraz 2:1). Vsi ti tesni izidi da
jejo mladim upanje, da bodo že v spomladanskem delu trši nasprotnik, če že 
ne tudi zmagovalec kakšne tekme ali celo turnirja.

Trebanjska selekcija do 10 let je res da zabele- Ifc £ 
žila tri poraze, a tudi dve zlata vredni zmagi. Ravno * ->L- 
toliko, da so fantje okusili slast zmage in hkrati, da 
jim ni upadla volja do treniranja. Fantje so zagreti 
in igrajo iz tedna v teden bolje. Tudi trener Marko 
Pate dobesedno živi za te fante, zato gre pričako
vati hiter napredek. Dodajmo, daje tej selekciji najtežje igrati, saj igrajo 
proti klubom, ki imajo za seboj že 3 do 4 leta (!!!) treningov, medtem ko na
ši fantje trenirajo šele manj kot dva meseca.

Nogometaše mirnske selekcije do 12 let, to so 
Mlajši dečki, pa igrajo v življenjski formi. Od 14 tih 
tekem so dosegli kar 13 zmag, edini poraz so zabe
ležili minuli teden, ko so izgubili proti Logatcu - z 
izdatno pomočjo vetra -z 1:0. Isto ekipo so namreč 
takoj za tem premagali s kar 6:0. Fantje pod taktirko 
Matjaža Ožka so veliko presenečenje letošnje sezone, a le za tiste, ki si 
predstav teh fantov ne ogledajo. Žoga namreč sedaj že lepo teče od noge do 
noge, imamo čvrsto obrambo in odličen napad. Mladi Mirnčani so ob Jeze
ru iz Medvod in Termitu iz Moravč glavni favoriti za zmago v ligi, čeprav j e 
bilo na začetku sezone pričakovati trd boj za „ubogo“ sredino lestvice.

Bravo, NK Trebnje in bravo, NK Mirna. Samo tako naprej! Tekme pod
robneje spremljamo na Cajtng.com! (so
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Minuli vikend dva 
avtomobila brez voznikov 
sredi ceste, na srečo 
obakrat brez nesreče!

Če se znajde vozilo sredi ceste, je po vsej ver
jetnosti nekaj narobe. Z vozilom ali pa z vozni
kom vozila. Naša bralca sta kar dve taki vozili 
zasledila v minulem vikendu, najprej v soboto 
Fabio sredi Kolodvorske ulice v Starem trgu, 
nato pa Pola sredi Golievega trga vTrebnjem.

S slik je (na srečo) lepo videti, da sta tako Fabia, 
kot tudi Polo, prazna, torej brez voznika za vola
nom, iz česar gre sklepati, daje avto tam dejansko 
- parkiran. Medtem, ko ne vemo, kako seje kon
čala zgodba v Starem trgu, vemo, kako je bralec 
reagiral pri vozilu sredi ceste v centru Trebnjega.

»Poklical sem policiste, ki so bili takoj pri vozi
lu«, je povedal bralec, kije menil, da je voznik vo
zilo pustil parkirano pred Motoroilom, ko ga je za
pustil, pa je verjetno pozabil zategniti ročno zavo
ro. Policisti so, tako bralec, verjetno zavarovali 
kraj dogodka in v najkrajšem možnem času našli 
voznika, ki je vozilo odstranil. Ostalo bo le vpraša-

Fabia jc parkirana skoraj sredi Kolodvorske uliee, medlem ko je par lOm naprej 
(pa verjetno Se kje) na voljo parkirno mesto. Še dobro, tla so zarisane črte, do kod 
sega cesta (izgovori torej odpadejo), na kar smo opozarjali ravno v Cajtngu.

nje, če je bil voznik Pola "nagrajen" s kakšno po
ložnico.

Medtem, ko lahko za primer v centru Trebnjega 
zapišemo, da gre za nesrečo (lahko je namreč ročna 
zavora popustila tudi sama od sebe), primer v Sta
rem trgu ne gre obravnavati s temi besedami. Pus
titi avto sredi ceste - češ, saj bom takoj nazaj - ni 
dopustno. Le par metrov naprej pa je namreč par
kirišče. In če sije voznik Pola prislužil položnico, 
bi si jo voznik Fabie verjetno zaslužil še bolj.

Ta dva dogodka naj bosta vsem voznikom v opo
zorilo, da sc parkira na za to označenih mestih, 
pa tudi ob zapuščanju vozila je potrebno biti previ
den, da vozilo pustite v prestavi, potrebno pa je tudi 
potegniti ročno zavoro, v kolikor avtomobil tega 
ne stori avtomatično. Še dobro, da seje tokrat kon
čalo brez posledic ...

Hvala bralcema za sliki! Če ste tudi vi priča za
nimivemu dogodku, sporočite to na naš in vaš 
portal. Naj izvedo o tem tudi vaši sokrajani... (e)

največ novic iz naših krajev
cajtng.com

Trebanjske šahistke 
šeste v 1. ligi!

V Slovenj Gradcu je 1. in 2. oktobra potekala 
prva ženska šahovska liga. Za trebanjski klub 
sta nastopili mladinki Zala Šturm in Teja Podlo
gar, ki sta v članski konkurenci dosegle odličen 
rezultat.

V konkurenci 21 ekip sta namreč zasedli šesto 
mesto. Zmagali sta pet dvobojev (Branik Maribor, 
Slovenj Gradec, Hoče, Slpvenska Bistrica in Pi
ran), tri izgubili (Tolmin, Žalec in Velenje) in en
krat igrali neodločeno proti ekipi Podpeči. V de
vetih partijah je Zala Šturm osvojila 4 točke in pol, 
Teja Podlogar pa šest točk. V ligi je sicer zmagala 
ekipa Komende pred Krko Novo mesto in Tolmi
nom.

Teja Podlogar (levo) in Zala Šturm sta nastopili odlično in dosegli 6. mesto.

Mladinski mesečni turnir Šahovskega kluba Tre
bnje pa j e bil v sredo, 28. septembra na osnovni šoli 
v Mokronogu. V konkurenci 14 igralcev je bil naj
boljši Matej Brcar s 6,5 točkami pred Zalo Šturm 
s pol točke manj in Boštjanom Janežičem, ki je 
osvojil 5 točk. Se nekaj nadaljnjih uvrstitev: Teja 
Podlogar, Andraž Gruden Žiga Višček (4 točke), 
Staš Hysz, Matic Smole (3,5)... (M

PE BETONARNA TREBNJE

03t 644 300
HALO BETON D.0.0. 
07/3482 400 
HAL08ET0N@GMAILC0M
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Bodimo aktivni - 
izognimo se zimskemu spanju

Za nami je skoraj magično lepo podaljšano 
poletje in prišel je čas, ko s ponosom (ali malo 
slabe vesti) gledamo na števec ali tehtnico, pred
vsem pa na naše počutje, ki nam kaže, kako 
pridno smo sc potili na kolesu, med tekom, ple
zanjem ...

Četudi so pred nami bolj mrzli dnevi, naj to nika
kor ne pomeni tudi prenehanja z rekreacijo, saj ta v 
hladnejšem delu leta ni nič manj pomembna kot v 
toplih mesecih, prej obratno. Za dobro počutje in 
veliko energije moramo tudi v zimskem času redno 
poskrbeti za pospešen srčni utrip, poleg tega pa bi 
bilo škoda, če bi dopustili, da naše natrenirano telo 
izgubi med letom pridobljeno kondicijo.

Možnosti so številne, mi pa vam predstavljamo 
eno izmed njih, kije še posebej primerna za priha
jajočo polovico leta, ko se večkrat zgodi, da se ob 
pogledu skozi okno odpovemo rekreaciji. Pred-

Sobno kolo 
cardio Ambition

stavljamo vam vadbo, ki je izredno učinkovita, 
udobna (izvajamo jo lahko kar doma), zabavna, 
enostavna ter vama in nenazadnje tudi relativno 
poceni - govorimo namreč o aerobni vadbi na 
tekalni stezi, eliptičnem trenažerju oziroma sob
nem kolesu.

Z aerobno vadbo (kamor spada tudi tek, hoja - 
npr. nordijska, plavanje, tenis, aerobika), pri kateri 
mišice delujejo v prisotnosti kisika, vplivamo 
predvsem na vzdržljivost, kije odvisna od dobrega 
delovanja dihalnega in srčno-žilnega sistema.

Z aerobno vadbo bomo:
• okrepili srce in ožilje ter dihalni sistem,
• izboljšali funkcionalne sposobnosti,
• učvrstili mišice in sklepe,
• učinkovito izgubili odvečne kilograme,
• vplivali na telesno presnovo,
• pridobili na življenjski energiji.
Za tekalno stezo, eliptični trcnažer ali sobno ko

lo ne moremo reči, daje katera od teh naprav boljša 
od druge, saj lahko na vseh veliko pridobimo, ob
stajajo pa med njimi določene razlike, ki se kažejo 
predvsem v obremenitvah različnih mišičnih sku
pin.

Fizioterapevt Tomaž Fuchs in fizioterapevtka 
Mirjana Podboj pravita, da je zelo pomembno 
skozi zimski čas ostati aktiven in sc na ta način 
izogniti poškodbam. Tekačem najbolj priporo
čata tekalno stezo, da ohranijo stik z tekaškim 
korakom, da ni ob začetku nove sezone toliko 
problemov s tetivami in mišicami. Predvsem mi
šice goleni (»listov«) in ahilova tetiva rada pov
zročata bolečine po večmesečni neaktivnosti. 
Tudi sobno kolo in eliptični trenažer (orbitrck) 
sta vadbena pripomočka, ki omogočata lahko 
vadbo kot tudi zahtevnejše treninge.

Tovrstna vadba je primerna za vsakogar, ne gle
de na stopnjo telesne pripravljenosti, omogoča pa 
izboljšanje vzdržljivosti, torej sposobnosti izvaja
nja telesnega napora dlje časa, brez da bi zmanjšali 
njegovo intenzivnost.

Za svoje zdravje in dobro počutje pa lahko v pri
hajajočih mesecih poskrbimo tudi zgolj sede ali le
že - v savni. Včasih so savne sodile le v zdravilišča 
in bogataške vile, sedaj pa sijih zaradi tehnološke
ga napredka in ugodnih cen lahko privoščimo vsi. 
Poznamo različne vrste savn (finsko, turško, zeli
ščno in infrardečo, kije v zadnjem času vse bolj pri
ljubljena), katerih pozitivnih učinkov se zaveda 
vse več ljudi.

V njej telo najprej ogrejemo in kasneje ohladi
mo, našemu telesu pa nudi najboljše globinsko čiš
čenje. Vročina namreč razširi pore na koži, s pote
njem pa se izloča prah, odmrla koža, umazanija in 
odvečni loj. Zaradi pospešenega bitja srca se po
veča cirkulacija krvi, zato se koža dobro prekrvavi. 
Pospeši se tudi delovanje ledvic, ki izločajo stru
pene in odpadne snovi.

Savna zelo dobro učinkuje na zdravje, saj pre
gretje telesa poveča odpornost, pripomore k zma
njševanju stresa, razstrupljanju telesa, uravnavanju 
telesne teže in je idealno nadomestilo za tiste dni,

ko nam bolečina ali pomanjkanje časa onemogo
čata vadbo (v 20 do 30 minutah savnanja izločimo 
približno toliko vode kot pri 10-kilometrskem teku

IR savna Zanier Uniq2

V infra rdeči savni boste lahko zdravili in bla
žili različne bolezni:

• artroza in artritis
• blagi revmatizem
• probleme s hrbtenico
• astmo, bronhitis
• stres
• mišične napetosti
• vnetja, infekcije

Odločimo se za naložbo, ki nikakor ne bo za
man -vložimo vase!

V podjetju FIZIAN vam nudijo veliko izbiro fit
nes naprav nemške znamke Bremshey, ki bodo za
dovoljile tudi najzahtevnejše uporabnike in infra
rdeče savne Zanier, ki so zaradi kakovosti priljub
ljene po celi Evropi. To in še več po izjemno ugod
nih cenah (do 33% ugodneje!!), pri čemer j e zaloga 
omejena! Vašo novo fitnes napravo vam brezplač
no dostavijo, savno pa tudi zmontirajo.

Poleg tega vam pri Fizianu nudijo tudi številne 
druge pripomočke za šport, rekreacijo in zdravo 
življenje, npr. velike žoge za sedenje, pilates žogi
ce, elastične trakove, blazine za vadbo, nordijske 
palice in drugo.

Vljudno vabljeni, da jih za kakršnekoli infor
macije kontaktiratc na telefonsko št. 041 988 917 
(Andraž Podboj), obiščete njihovo spletno stran 
(www.fizian.si) ali jim pišete na elektronski naslov 
(info@fizian.si). cuzj

dana"
industrijska prodajalna 

Glavna cesta 37, Mirna 
Tel.: 07/34-34-290, fax: 34-34-291 
Gsm: 041/844-488 DELOVNI ČAS: pon.-pet. 7-18h, sob. 7-13h

Anrin-i Jannrk s p

► PIJAČAH. KVALITETE 
OBČUTNO CENEJŠA!

► POPUST PRI NAKUPU VEČJIH 
KOLIČIN-ZA RAZNE 
PRIREDITVE, ZABAVE,..,

Borut Antonič s.p. 
Dolenja vas i, Velika Loka 
07/348-92-24,041/748-495

-i -

PB-SKFvBFhS-

1*
• brušenje,lakiranje ali oljenje parketa
• nabava in polaganje masivnega parketa
• nabava in polaganje gotovih parketov
• nabava in polaganje PVC podov
• velika izbira gotovih parketov
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galaksTja
restavracija-H-bowlingttkavarna-*slaščičarna-H-hotel

Galaksija Trebnje d.o.o. | Podjetniška ulica 13, SI-8210 Trebnje
Restavracija: 07 30 45 934 j Bovvling: 07 30 45 936 rezervacije vsak dan po 14. uri
Recepcija: 07 30 45 933 | Fax: 07 30 45 932 | galaksija.tr@gmail.com | www.galaksijatrebnje.si

Pripravuamo pogostitve za:
♦ POROKE ♦ BIRME

♦ MATURANTSKE PLESE ♦ ROJSTNODNEVNE ZABAVE
♦ KRST ♦ DRUŽABNE DOGODKE
♦ OBHAJILA ♦ POSLOVNE DOGODKE

♦ MARTINOVANJE

* Izdelujemo torte
PO NAROČILU ZA 
RAZLIČNE PRILOŽNOSTI

* - Malice
- Nedeljska kosila 

(vsako nedeljo na
RAZPOLAGO VEČ VRST 
KOSIL)

-Jedi po naročilu

Dobrote domače 
* slaščičarne:

- DNEVNO NA VOUO 
TORTICE RAZLIČNIH 
OKUSOV

- Pravi kremni
SLADOLEDI RAZLIČNIH 
OKUSOV

Prenočišča:
* Vabljeni na bovvling * Ker se bliža čas * 28 večposteunih sob

DELOVNI ČAS BOVVLINGA:



Zdravniška zbornica želi 
županu Kastelicu pojasniti 
procese v zdravstvu, ker 
mu očitno niso poznani

Župan Kastelic je v enem izmed svojih izgo
varjanj - zakaj da ni pametno, da bi staršem ot
rok, ki niso dobili vrtca, dali subvencijo - med 
drugim tudi dejal, da se dandanes sorazmerno 
lahko pridobi zdravniško spričevalo.

Ker gre za direktno omalovaževanje zdravniš
kega poklica (za kar bi lahko bilo župana sram), 
smo Zdravniško zbornico povprašali, kaj menijo o 
njegovi izjavi.

»Omenjena izjava trebanjskega župana je iz
jemno neodgovorna in kaže na njegovo nepozna
vanje dela zdravnikov in delovanja zdravstvenega 
sistema na sploh. Hkrati pa je tudi podcenjujoča do 
zaposlenih v občinskih zavodih, kamor sodijo tudi 
zdravniki v ZD Trebnje. Od prvega moža občine, ki 
je tudi ustanoviteljica ZD Trebnje, bi namrečpriča
kovali, da bo skrb za ugled njegovih lastnih usluž
bencev ena najvišjih prioritet med njegovimi nalo-

Ob otvoritvi prenovljenega Zdravstvenega doma Trebnje je imel čast, daje prerezal 
trak, danes pa uslužbence le-tcga žali, da sorazmerno hitro napišejo spričevalo ...

gami«, je zapisal Valentin Hajdinjak, vodja od
delka za odnose z javnostmi pri Zdravniški zborni
ci Slovenije, v nadaljevanju pa Kastelica kljub te
mu prijazno pozval, da so mu pripravljeni pod
robno pojasniti vse procese v zdravstvu, ki mu 
niso poznani, vključno z režimom izdajanja zdrav
niških potrdil.

Vsako delo je častno, gospod župan, zdravniško 
pa je celo tudi zelo cenjeno. Če tega ne cenite vi, 
zadržite to mnenje vsaj zase, ne pa da s svojimi 
nepremišljenimi izjavami sramotite tudi nas...

Mimogrede, včeraj bi morala na to temo, torej o 
subvenciji staršem, potekati izredna seja, katero je 
sklicala skupina sedmih svetnikov (Janko Zak
rajšek, Marija Zupančič, Jože Hribar, Špela 
Smuk, David Klarič (vsi DROT), Branko Veselič 
(LDS), Franc Žnidaršič (DSD)), a je zaradi ne
sklepčnosti odpadla. Ali drugače - seje sta se ob

VaPi
RAZREZ IN PRODAJA LESA
Zagorica pri Dobrniču 7, Dobrnič 
gsm: 031 79 44 29 
fax: 07 34 65 281 

BoP d.O.O. e-mail: info@bop.si

• razrez lesa
• izdelava ostrešij 

po naročilu
• izdelava več vrst palet
• prevoz hlodovine
• prevoz končnih produktov
• prevoz poletnega materiala
• možno samorazkladanje z avtodvigalom
• PRODAJA ŽAGOVINE

omenjeni sedmerici udeležila le še Marko Gran
dovce in Mitja Jeras (oba SD).

Sedaj točno veste, spoštovani starši otrok, ki 
niste dobili vrtca, zaradi koga ne boste dobili 
subvencije. Zaradi svetnikov Županove liste za 
razvoj (Jože Povšič, Andrej Jevnikar), SDS (Na
da Pepclnak, Bogdana Brilj, Boštjan Koncilja, 
Peter Fink), Nsi (Franc Kozlevčar, Miran Can- 
dellari) SLS (Jože Korbar, Silvester Prpar, Bo
gomir Mlakar) in pripadnika romske skupnosti 
(Matija Hočevar), ki se seje niso udeležili... Da 
pa je vse to županovo maslo lahko sklepamo po 
tem, da je že pred tem vedel, da seja ne bo sklep
čna ... Bravo, župan, dobro vam gre pri nagaja
nju in zatiranju dobrih idej... Bodite raje uspe
šni še na kakem drugem področju... ^

Bodimo aktivni - izognimo I 
se zimskemu spanju!

PGD Trebnje osmi na 2. 
taktičnem tekmovanju 
razrezu osebnih vozil

V soboto, 10. septembra 2011, je v Postojni pote
kalo 2. taktično tekmovanje v razrezu osebnih vozil 
za poklicne in prostovoljne gasilske enote, ki pos
redujejo ob prometnih nesrečah. Skupno je nasto
pilo 14 ekip, ki so bile sestavljene iz 6 gasilcev. Na
loga vseh tekmovalcevje bila rešiti poškodovanega 
voznika iz osebnega vozila. Tekmovanja seje ude
ležila tudi ekipa iz PGD Trebnje v sestavi gasilcev 
Damjan Bajc, Urban Gabrijel, Lovro Hren, Ur
ban Hren, Jernej Marolt in Boštjan Rogelj, kije 
na koncu osvojila zelo solidno 8. mesto. Dodajmo, 
daje imela naša ekipa kar tretji najhitrejši čas, si pa 
je med opravljanjem naloge nabrala nekaj preveč 
kazenskih točk in zato pristala na še vedno zelo 
dobrem 8. mestu. Čestitke! Več na Cajtng.com! ta)

Veterinarska postaja Trebnje d.0.o.

TELEFON
- Ambulanta Mokronog: od 7. do 8. ure: 07 3499 014
- tajništvo: 07 34 82 120 (od 7. do 15. ure)
- ambulanta, lekarna: 07 34 82 122 (v obratovalnem času)
- Tina Kovač, dr. vet. med.: 031 380 257 (amb., lekarna)
- Elisangela Martins, dr. vet. med.: 041 638 103 (amb., lekarna)

MOBITEL
- Dionizij Valjavec, dr. vet. med.: 041 606 903
- Blaž Jene, dr. vet. med.: 041 627 728
- Damjan Mišmaš, dr. vet. med.: 041 310 307
- Mihael Kališek, vet. teh.: 041 619 574
- Žan Zorman, vet. teh.: 031363 246

OBRATOVALNI ČAS LEKARNE IN AMBULANTE:
od ponedeljka do petka od 7. do 19. ure, ob sobotah od 8. do 12. ure

24'ivaii telefon: 07/3482-120

NAŠE STORITVE:
■ Ambulanta za male živali:

- preventivna cepljenja proti kužnim boleznim in 
odpravljanje notranjih zajedavcev

- pregledi in ambulantno zdravljenje psov, mačk in 
drugih malih živali
- kastracija in sterilizacije psov
- kastracije in sterilizacije mačk
- svetovanje o prehrani hišnih ljubljencev

■ Diagnostika:
- klinična
- rentgenska
- citološka
- laboratorijska

■ Lekarna
■ Trgovina s hrano: Eukanuba, Mills, Royal Canin
■ Identifikacija in registracija živali (SIR)
■ Veterinarske storitve na terenu
■ Reprodukcija domačih živali
■ Pregled kobil na brejost z ultrazvokom na domu
■ Izvajanje DDD: Dezinfekcija, deratizacija, dezinsekcija
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Pismo bralca:
Zakaj ni PROT izpeljal 
napovedanega koncerta 
Big Foot Mama?

»Kot vidim na Vašem portalu se veliko blati g. 
župana Alojzija Kastelica tako, da bi naslednje 
vprašanje usmeril kar na DROT DROT: Vsa čast 
in spoštovanja vredno, da se tako trudite za našo 
občino, jo postavljate na noge in silite k aktivno
stim, vendar ste na žalost tudi pri meni izgubili vse 
zaupanje in kredibilnost. Pred volitvami ste napo
vedali koncert v trebanjskem parku skupine BFM. 
Zelo veliko nas je oboževalcev, vendar ste ga nato, 
ne da bi o tem kogarkoli obvestili, preklicali oz. od
povedali. Nato ste se še izgovarjali, da je kriva Ob
čina - češ, da niste dobili dovoljenja, kar je bila čist 
laž. Poglejte si za vzorKŠOT, kako lahko njim uspe 
vedno in USPEŠNO realizirati vse obljube in do
godke.«

Ne vemo sicer, zakaj bralec blatenje Kastelica 
povezuje z DROT-om, (bralčev prvi stavek), zato 
na tem mestu zapišimo, da je portal Cajtng.com v 
100% lasti podjetja Cajtng d. o. o. in pri portalu 
Cajtng.com DROT nima popolnoma nič. Seveda 
pa smo tudi DROT-u poslali vprašanje bralca, do
bili pa naslednji odgovor:

»Društvo za razvoj in oživitev Trebnjega DROT 
je v 9 letih delovanja organiziralo preko 500 raz
ličnih prireditev. Vsi poznamo sedaj že zelo uve
ljavljeno Kmečko in rokodelsko tržnico, ki se iz
vaja vsako soboto v trebanjskem parku in jo na leto 
obišče preko 15.000 obiskovalcev. Vsi poznamo 
tradicionalno božično prireditev Z Božičkom v ča
robnem gozdu. Vsi poznamo tradicionalne božič- 
no-novoletne koncerte, na katerih nastopajo uve
ljavljeni glasbeniki, kot so v preteklosti bili Oto 
Pestner in New Swing Quartet, Andrej Šifrer, Slo
venski oktet, ... Vsi se še spomnimo priložnostnih 
koncertov Mambo kings, Avsenikov, Perpetuum 
Jazzile, Oliverja Dragojeviča... Organizirali smo 
preko 20 humanitarnih koncertov, izletov za otroke 
socialno šibkih družin, nogometni turnir za prido
bivanje sredstev za ureditev nogometnega igrišča z 
umetno travo... Pripravili smo številna predavanja 
in delavnice na temo ekologije, izkoriščanja lokal
nih virov energije in energetske samozadostnosti.

Torej naša dejavnost je zelo široka in ne poseea 
lena izvedbo koncertov, marveč si želimo vsestran
skega delovanja v korist in za dobro naših občanov. 
Tako smo se jim želeli tudi zahvaliti za zaupanje v 
preteklosti s koncertom BFM, ki pa smo ga na ža
lost morali zaradi pomanjkanja finančnih sredstev 
prestaviti.

Trenutno se DROT ukvarja z zaključkom evrop
skega projekta Podeželski šopek, ki bo združil tu
ristične ponudnike ter predelovalce in pridelovalce 
našega podeželja. V naslednjih dneh bomo tudi 
javno predstavili ta projekt, ki je že naletel na odli
čen odziv tako javnosti, kakor tudi vseh, ki so se v 
projekt vključili. Trenutno tudi izvajamo program 
"Pomoč odvisnikom in njihovim družinam", ki je 
prvi takšen program, ki se izvaja v naši občini. Na 
pobudo občanov, ravno pripravljamo tudi šolo ba
leta, naši člani so zelo aktivni na projektu Jurčkov 
hrib, v nogometnem klubu Trebnje in v KS Trebnje.

Še naprej se bomo trudili, da bomo za vse gene
racije dvigovali kakovost bivanja v naši občini in v 
našem kraju in zato podpiramo prizadevanja vseh 
društev in posameznikov, ki se tudi trudijo za naš 
boljši in lepši vsakdan.«

DROT-u se zahvaljujemo za odgovor. m

nagradna križanka
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Pravilno rešite križanko, črke z s številkami označenih polj pa prenesite v spodnjo 
razpredelnico. Geslo križanke pošljite na DOPISNICI na Cajtng d.o.o., Tomšiče
va ulica 4,8210 Trebnje. Geslo lahko pošljete tudi po e-pošti na info@cajtng.com.
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Izžrebali bomo nagrajenca, ki bo prejel GPS 
NAVIGACIJO, katero poklanja VULCO CENTER, 
Boštjan Vovk s.p., Obrtniška ulica 4, Trebnje.

VOZNIŠKI IZPIT EFSV ep
.... ----------■ ■■ ■ ■ ■ ■ ■ ■■ ■ ■■NAJCENEJE 7. NAIHITBEJE »mO?

Do izpita 
vas bom popeljal 

Aljaž Bukovec (Trebnje) ©

SOLA VOŽNJE I AVTO MOTO I ZVVITTROVA1 I NOVO MESTO I www.avtomoto.si
Začetne ure vozimo tudi v Trebnjem, končamo 
(kot pri vseh Avto šolah) v Novem mestu.
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110 z EKO subvencijo za 8.990C
(klima, avtoradio, airbagi,...)

Master
možnost financiranja 
brez pologa in odlogom 
plačila 6 mesecev*

Fluence
za 13.2906 z veliko opreme
(klima, tempomat, ABS, 
radio, meglenki,...)

2,a vozila iz zalog®
posebne ugodnost

PORABA PRI MEŠANEM CIKLU 4,1-7,ll/100km. EMISIJE C02 106-163g/km

Avto Center Vovk,,, ,,
Podjetniška ulica 7, Trebnje • 07/3481 722 • 07/3481724 • www.avto-vovk.si

$
RENAULT

Pismo bralca: Kaj delajo 
podmladki političnih strank?

»Imam zanimivo vprašanje in sicer - sedaj, ko so županske volitve mimo in je 
vse skupaj kar zamrlo, ni več aktivnega delovanja političnih organizacij in po
dobnega pompa. Kaj se dogaja s pomladki političnih strank? O podmladku 
SDS ni ne duha ne sluha, sploh še deluje? SD mladi (imeli so kot se spomnim 1- 
2 letni nazaj zbiranje igrač in knjig, kot sem zasledil - zelo uspešno, a vendar tu
di zelo nečedno dejanje - prezgodnji odhod), sedaj ne duha ne sluha. Zgleda, da 
je šlo zgolj za nabiranje točk za gospoda Grandovca. Kaj se dogaja z Mladin
skim centrom Trebnje? Kot se spomnim je bila ustanovljena posebna ekipa, 
vendarje tudi vse skupaj propadlo?? «

S temi besedami, stavki in vprašanji se je na vaš lokalni medij obrnil bralec 
R. Judež. Pismo bralca smo takojpreposlali svetniku SD-ja Marku Grandov
cu, ki je posredno omenjen, kakor tudi podžupanji Nadi Pepelnak, kije pred
sednica SDS. Od slednje odgovora do danes nismo dobili, medtem ko je g. 
Grandovec našo e-pošto prijazno preus-meril na Mladiforum, podmladek SD- 

ja. Od tam nam je odgovoril Nino Zajc, čigar odgovor v 
nadaljevanju objavljamo v celoti.

»Aktivnosti Mladega Foruma Trebnje in tudi drugih 
klubov po Sloveniji temelji na delovanju na lokalni in na
cionalni ravni. Res je, da na lokalni ravni že dalj časa nis
mo pripravili nobenega projekta, vendar je hkrati potreb
no poudariti, da smo se tako zavestno odločili sami. V 
končni fazi izvedbe projekta smo imeli pripravljen projekt 
na temo malega dela, vendar smo ga zaradi istočasnih lo
kalnih volitev odpovedali. V MF namensko nismo sodelo- 

mno zaje vali v kampanji mag. Marka Grandovca, tako da očitek ni
ravno na mestu. V mesecu oktobru bomo imeli v MF Trebnje vsakoletno volilno 
konferenco, na kateri bomo tudi snovali projekte za naslednje leto. Kar se tiče 
mladinskega centra - trenutno ima žogo v posesti občina. TREMS-u in KŠOT-u 
so bili s strani občine predlagani prostori na CIK-u (trosobno stano vanje pri 
knjižnici)...«

Na tem mestu pozivamo tudi vse ostale podmladke posameznih strank, 
da nam javijo, kaj so v minulem obdobju naredili, kaj bodo naredili do konca le
ta in morda do naslednjega poletja.

Če imate tudi vi kakšno vprašanje, se nam oglasite, poskusili bomo najti od
govor. Kot kaže sedaj Ca jtng bo jkotira že tudi SDS, glede na neodgovor Mi
rana Candellarija (Kateri so prioritetni plani Odbora za družbene dejavnosti, 
ki ga vodite, v tem letu, v naslednjem letu in do konca mandata, da nam bo 
življenje v občini Trebnje boljše?) pa kot kaže tudi NSi.

Morda pa bodo le prišli do spoznanja, da so oni »v službi ljudstva«, mi pa 
temu ljudstvu le poročamo o njihovemu delu. In nedelu ... lus)

Je prehitro konec???
Ja, verjamemo, da bi prebrali še kaj zanimivega, a smo žal 

prostorsko omejeni. Vam pa zato, drage bralke in spoštovani 
bralci, ponujamo že veliko svežih in zanimivih novic na ...

www.cajtng.com
Pohitite na najbolj obiskan trebanjski spletni portal!

PSC Marjan Krmelj s.p.
servis@psckrmelj.si, www.psckrmelj.si

07/34 81 450, 040/204 804

MSElto"
Zamenjajte pnevmatike zdaj, 
saj smo za vas pripravili
AKCIJSKO PONUDBO
pnevmatik in platišč!
Vaše letne pnevmatike pa bomo shranili brezplačno.

servis@psckrmelj.si - www.psckrmelj.si
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Z Družinskimi kompleti združite najboljše storitve SiOL - zabavno in vsebinsko bogato TV, hiter in 
zanesljiv internet, telefonijo ter najboljše mobilne storitve Mobitela v pregleden in cenovno privlačen 
komplet za vso družinol Za več informacij o ponudbi obiščite www.telekom.sl, pokličite 080 8000 ali 
Obl 700 700 ali obiščite prodajna mesta Telekoma Slovenije.

(0 (fft
www.telekom.sl

•Ponudba velja od 8. 9. 2011 za nove naročnike ter za obstoječe naročnike storitev SiOL in Mobitel, ki preidejo na ponudbo Družinskih kompletov. Mesečna naročnina 49,9 EUR velja za Družinski komplet A In vključuje brezplačne 
klice (mobilna telefonija do 1000 minut in SiOL telefonija do 200 minut), SMS-e In MMS-e (do 1000) znotraj družine (do 3 vključene mobilne telefonske številke in SIOL telefonija ter možnost vključitve do 2 obstoječih naročniških 
razmerij Mobitel po ceni 2 EUR mesečno/razmerje), SiOL internet s hitrostjo do 4 Mb. SiOL TV s programskim paketom Osnovni, SiOL telefonijo, 60 minut klicev iz mobilnega v vsa slovenska omrežja in 100 SMS-/MMS-OV. Naročilo 
Je odvisno od tehničnih možnosti. Cena vsebuje DDV. Slike so simbolične. Telekom Slovenije, d.d. si pridržuje pravico do spremembe cen In pogojev.


